
 
Z A P I S N I K 

 
sa 32. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 18. ožujka 2025. godine u 
Velikoj vijećnici Grada  Labina, Titov trg 11 s početkom u 10,00 sati.  
 
Sjednicu je otvorila Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća koja je sjednici i 
predsjedavala te pozdravlja sve prisutne.  
 
Loreta Blašković,  pročelnica Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i 
opće poslove, utvrđuje da je prijavom vijećnika Gradskog vijeća kroz sustav e-glasovanje od 
ukupno 15 vijećnika na sjednici Gradskog vijeća u 10,00 sati prisutno njih 11 vijećnika i to: 
Mladen Bastijanić (Demokrati), Ifet Bešić (SDP), Nenad Boršić (HDZ), Bruna Gobo (IDS-ISU), 
Valdi Gobo (nezavisni vijećnik), Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić), Eni 
Modrušan (IDS-ISU), Dean Nestorović (IDS-ISU), Tanja Pejić (Demokrati), Alenka Verbanac 
(IDS-ISU) i  Lari Zahtila (IDS-ISU). 
  
Vijećnice Tijana Kocijel (IDS-ISU) i Vesna Šćira Knapić (IDS-ISU) opravdale su izostanak sa 
sjednice. 
Vijećnik Rasim Halilović (IDS-ISU) pristupio je sjednici u 10,34 sati, te Vijeće nastavlja rad sa 
12 vijećnika. 
Vijećnik Đulijano Kos (IDS-ISU), pristupio je sjednici u 10,35 sati, te Vijeće nastavlja rad sa 13 
vijećnika 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Valter Glavičić, gradonačelnik Grada 
Labina, Federika Mohorović Čekada, zamjenica gradonačelnika, Borjan Batagelj, pročelnik 
Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za 
poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i opće poslove, Anita Blagonić, pročelnica Upravnog 
odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju, Iva Golja Bartolić, 
pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije,  Robert Mohorović, pročelnik Upravnog 
odjela za gospodarstvo i EU projekte, Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za  komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom, Irina Brubnjak, savjetnica za informiranje, Dalibor 
Zupičić, direktor TD LABIN 2000 d.o.o. Labin,  Dorijano Bažon, direktor TD 1. MAJ d.o.o. Labin, 
Alen Golja, direktor TD VODOVOD d.o.o. Labin, Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića 
„Pjerina Verbanac“ Labin, Robi Selan, Katarina Šoštarić Perković, Branko Biočić,  predstavnici 
tiska, Silvana Fable i Rafaela Paliska predstavnici medija.  
 
Predsjednica Vijeća Eni Modrušan, konstatira da je prema izvršenoj prozivci od ukupno 15 
vijećnica i vijećnika, prisutno njih 11, te Vijeće ima potreban kvorum pa može punovažno 
raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i slušatelje Radio Labina i otvara Aktualni 
sat.  
 
Aktualni sat  
 
Tanja Pejić (Demokrati) pita: 
„Moje pitanje se odnosi ono, kad sve počistimo i napravimo, onda je vrijeme da neke stvari 
bacimo u smeće. Ovo pitanje, ovu problematiku sam imala još ovo ljeto, ja mislim da sam 
otvorila ovo pitanje pa ću dati jedan kratak uvod da građani znaju zbog čega postavljam ovo 
pitanje i da se to tiče svakog kućanstva. Dakle, 12.09.2024. godine skupština tvrtke Kaštijun 
je otkazala ugovore o prijevozu, obradi i zbrinjavanju komunalnog otpada sa svim komunalnim 
tvrtkama pa tako i sa našim 1. Maj-em, uz otkazni rok od šest mjeseci. Otkazni rok je istekao 
prije šest dana, točnije 12. ožujka ove godine. 
Prema medijskim natpisima, koliko sam tražila, odluka o otkazivanju ugovora donesena je je-
dnoglasno. Dakle, odluku je donijela Skupština Kaštijuna čiji je predsjednik i predstavnik Grada 



Pule kao većinski vlasnik Filip Zoričić i župan Boris Miletić kao član i predstavnik manjinskih 
vlasnika odnosno Istarske županije.  
Međutim, Centar za gospodarenje otpadom nije samo pulski nego je i istarski što ukazuje na 
nezakonitost ove odluke pa ne znam temeljem čega je ona donesena. Ali ovakva komunikacija 
može samo produljiti vrijeme rješavanja problema.  
Ono  što ja želim naglasiti je da je, ono što su moje pretpostavke, osobne, ovo nije pretpos-
tavka, ovo su činjenice, da poslovni rezultat od osnivanja Kaštijuna pa zaključno sa 2022. go-
dinom pokazuje akumulirani gubitak od 5,5 milijuna eura.  
Pretpostavljam da je trend rasta gubitka nastavljen i da je to razlog da na internetskim strani-
cama Kaštijuna nema izvještaja o poslovanju za 2023. i 2024. godinu, a trebao bi biti izvještaj 
jer se radi o tvrtku u vlasništvu gradova i općina.  
Također pretpostavljam da uzrok ovakvog poteza od strane skupštine Kaštijuna, dakle raskid 
ugovora, pored želje za čišćim zrakom građanima Pule i okolice zapravo je taj katastrofalni 
gubitak oko kojeg se zaista ne diže uopće prašina ali se zato redovito diže cijena zbrinjavanja 
otpada i daje nekakva vrsta ultimatuma očito zato jer se ne vidi rješenja.  
Dakle, ovo je pitanje za gospodina gradonačelnika. Mene zanima da li imate kakvih saznanja 
u kojem će se pravcu kretati zbrinjavanje otpada s našeg područja i što mogu očekivati građani 
Labinštine, kako po pitanju zbrinjavanja otpada tako i po pitanju eventualnih promjena cijena i 
da li Vi imate izvještaj za proteklu i pretprošlu godinu od strane Kaštijuna?“ 
 
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Dorijano Bažon, direktor TD 1. Maj d.o.o. odgovara: 
„Konkretno na ovo prvo pitanje vezano za izvještaj o poslovanju za 2023. i 2024. godinu stoji. 
Za 2023. godinu izvještaja nema, a za 2024. godinu još nije gotov. Međutim, na to pitanje 
nemam baš konkretan odgovor već je pitanje koje bi morali uputiti Kaštijunu, zbog čega even-
tualno nije dostavljeno izvješće za 2023. godinu. Neovisno od toga, što se tiče raskida ugo-
vora, ugovor je raskinut to stoji, poslovanje sa Kaštijunom se nastavlja i u slučaju da i ne bude 
ugovor potpisan u dogledno vrijeme, nastavljamo poslovati po općim uvjetima. Što se komu-
nalnog društva 1. Maj d.o.o. tiče, cijena se mijenjati neće s obzirom da količine koje su plani-
rane odnosno koje su dostavljene prema planu za Kaštijun daleko su manje od dostavljenih. 
Tako da, za sada, količina od 152 eura bi ostala, a eventualna promjena cijena o kojoj se priča, 
uglavnom se odnosi na ona komunalna društva koja stvaraju viškove tijekom godine, pogotovo 
tijekom turističke sezone. Moramo napomenuti da mi u prošloj godini nismo ni u jednom tre-
nutku imali iskazanih viškova tako da pretpostavljam da cijena će i dalje ostati ista.“ 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić dodatno navodi: 
„Zahvaljujem se direktoru komunalnog poduzeća i da odgovorim samo vijećnici Pejić. Jedan 
dio pitanja je bio direktno usmjeren meni. Nažalost, nismo dobili ništa. Znači nikakav izvještaj 
o radu za 2024. Makar izvještaj o radu realno se sada do 31.03. moraju usvojiti na Skupšti-
nama. Međutim, žalosnije od toga, što želim ovako javno reći je da se više niti sastanci ne 
održavaju. Zadnji sastanci koji su rađeni gdje su bili organizatori sastanka Županija i Grad 
Pula, uvijek od strane svih gradonačelnika onih gradova odnosno svih istarskih gradova koji 
su sufinancirali izgradnju Kaštijuna, proporcionalno tome koliko je u ukupnoj količini otpada 
prije petnaestak godina pojedini grad sudjelovao, su tražili, a među njima i ja osobno, da 
uđemo u suvlasništvo Kaštijuna. Međutim, priča o tome traje već cijeli ovaj mandat, da budem 
vrlo otvoren. I kako je mandat proticao dalje, stalno se nalazi neki razlog zašto se to ne može. 
Mi smo svi skupa svjedoci da se paralelno s time dešavala priča o objedinjavanju Vodovoda. 
Svi smo dionici svega toga i znamo cijeli proces. Znamo da se to može ali očito, u ovom sus-
tavu, u ovoj kombinaciji Grad Pula, Županija, mislim da nije bilo dovoljno volje ni želje ni htijenja 
da svi mi koji plaćamo i zadnje što smo platili, a to su istarski gradovi, da budemo suvlasnici. 
Tako da, na žalost, na to pitanje koje ste mi postavili, komunikacije više praktički nema i suk-
ladno tome nema ni nikakvih izvješća o poslovanju.“ 
 



Lari Zahtila (IDS-ISU) pita: 
„Mještani Marcilnice htjeli su upozoriti na opasnu situaciju na raskrižju ulica Marcilnica i Istar-
skih narodnjaka gdje posluje specijalizirana trgovina u obiteljskoj kući, objektu koji nije sagra-
đen kao trgovina s pripadajućem parkiralištem, dostavnim mjestom i sl. Kupci parkiraju često 
na cesti, čak i u samom zavoju od 90 stupnjeva, a dostavna vozila, čak i šleperi iskrcavaju se 
viljuškarima na cesti. Mole da se iznađe rješenje.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Kako je rekao vijećnik Zahtila, na žalost, tamo se i bila desila jedna velika nesreća. Svi je 
pamtimo. Od kuda krenuti? Krenuti od nas. Od nas samih. Kako ste rekli u specijaliziranoj 
trgovini, ja ću reći po domoći, u agrariji. Ja često tamo kupujem i istina je sve što ste rekli. I 
opasno je. Samo s jednom ogradom, parkiram gore kod trafostanice. Problem treba riješiti i 
riješit će se. Nećemo ga preko noći rješavati da radimo neko partikularno rješenje koje nije 
dugoročno održivo i koje možda ne bi bilo najbolje samo da zagasimo požar jer to nema smisla. 
Napravit ćemo jedan elaborat pa vidjeti šta se može tamo napraviti u smislu regulacije pro-
meta. Da li da bude jednosmjerna, da li da bude dvosmjerna. Vidjeti da li cijeli onaj nogostup 
tamo na neki način zaštititi od vozača koji parkiraju na nogostup. Ključno je sigurno da krenemo 
najprije od sebe, prilagodimo se sadašnjoj situaciji, vozimo polakše, parkirajmo se malo dalje, 
napravimo tih trideset metara koliko je od trafostanice do agrarije. A mi kao gradska uprava 
moramo to preuzeti i napraviti rješenje koje će biti dugoročno održivo i koje će zaštititi pješake 
i koje će dozvoliti na neki način da se tamo odvija i promet i život na neki način. Tako da korak 
po korak ali prije svega apeliram na vozače da voze polakše i da se za početak parkiraju tamo 
gdje je dozvoljeno, a ne gdje je najbliže za ući u trgovinu.“ 
 
Lari Zahtila (IDS-ISU) pita: 
„Imam prijedlog da Grad Labin uvede subvencije za roditelje koji koriste medicinski potpomo-
gnutu oplodnju kao neki gradovi u Hrvatskoj i Istri. Na žalost iz zdravstvenih razloga ne mogu 
svi parovi dobiti djecu, pa koriste medicinski postupak i bilo bi dobro pomoći im u tome. Radi 
se o otprilike 1.000 eura po korisniku, za otprilike 10-tak korisnika godišnje.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Zamjenica gradonačelnika Federika Mohorović Čekada odgovara: 
„Vijećniče Zahtila hvala na postavljenom pitanju. Svako postavljeno pitanje koje se tiče demo-
grafije apsolutno smatram izuzetno bitnim, čak i ključnim za razvoj jedne lokalne zajednice. 
Demografija nije problem Labina. Vidjeli smo i sami da je i broj stanovništva u našoj županiji 
smanjen ispod 200.000 tako da je to problem Hrvatske, da ne kažem da je jedan od najvećih 
europskih problema. Tome moramo pristupiti ozbiljno i evo, prije nego Vam odgovorim na pi-
tanje, samo da kažem što smo u proteklih nekoliko godina, radi popravljanja demografske slike 
grada ili smanjenja depopulacije pokušali napraviti, a radit ćemo i dalje još i više. Dakle, udvo-
stručili smo prije, čini mi se četiri godine, naknade za novorođenčad, uveli smo naknadu za 
tzv. novorođenčad odnosno naknadu za posvojitelje nakon što posvoje djecu, u roku od godine 
dana od posvojenja također imaju pravo na jednak iznos kao i roditelji za novorođenu djecu. 
Imali smo situacija, a to govorim zato jer nam se obraćaju ljudi s konkretnim problemima, ži-
votnim. Ovo što ću sada reći je možda najgora situacija, najgori križ koji jednog čovjeka može 
zadesiti. Imali smo situacije kada se, na žalost, rodi mrtvorođeno dijete i zapravo smo tu nak-
nadu trebali roditelju, majci, ocu dati za troškove opremanja sobe, za troškove dječjih kolica i 
slično, međutim, dogodi se ljudska tragedija i troškove ta obitelj svejedno ima. Tako da smo 
se mi kao Grad, nema to puno gradova, zato to govorim, odlučili na nešto što u toj situaciji mi 
nazivamo naknada za troškove poroda odnosno roditeljima mrtvorođenog djeteta, ja ću reći 
da osoba koja rodi mrtvorođenče je majka, i u tim situacijama također Grad Labin isplaćuje 



naknadu kao da je rođeno živo dijete. Zatim, mi ono što radimo, tu je i ravnateljica Dječjeg 
vrtića, ima danas jednu točku vezano za povećanje stručnog tima. Smatram da smo i tu u 
zadnjih nekoliko godina izuzetno popravili situaciju. Da ne govorim uopće o izgradnji dječjeg 
vrtića, novog na Vinežu. Prvog takvog objekta nakon 35 godina u našem gradu. I svi ti koraci 
možda će popraviti situaciju ali sigurno nisu dovoljni. Konkretno na Vaše pitanje mogu reći da 
smatram prijedlog izuzetno opravdanim i definitivno ćemo u najkraće moguće vrijeme promi-
jeniti Odluku o demografskim mjerama, stavit ju na savjetovanje, a onda će na jednoj od prvih 
sjednica idućeg saziva Gradskog vijeća Grada Labina biti ta odluka na donošenju, a odnosit 
će se definitivno na sufinanciranje troškova medicinski potpomognute oplodnje, za one troš-
kove koje ne financira Hrvatski zavod za zdravstveno osiguranje. I ako se jedno novorođeno 
dijete rodi u našem gradu, a da su roditelji koristili ovu gradsku mjeru, ja ću biti presretna. I 
vjerujem da će se pokazati opravdanost te mjere. Nećemo biti prvi grad ali daleko od toga da 
ćemo biti zadnji u Republici Hrvatskoj.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pita: 
„Pitam gradonačelnika grada Labina, Valtera Glavičića, trenutno predstavnika Skupštine no-
vonastalog poduzeća Vodovod Pula-Labin, a isto pitanje postavljam i jednom od direktora te 
firme, gospodinu Alenu Golja.  
Naime, trenutno se obavljaju radovi u starom tunelu Učka, znači u prvoj cijevi. Prilikom kopanja 
tunela, pred 40-ak godina, naišlo se na određene količine vode koje su kasnije istraživane itd. 
Dio izvorišta je kaptirano i kasnijih je godina dano u uporabu Liburnijskim vodama tj. Opatij-
skom području. Politika Istre, točnije politika ovog dijela Istre nije tada bila zainteresirana za 
vode tako da niti Vodovod Labin d.o.o. niti Vodovod Pula d.o.o. A sada je ura jer smo zajedno 
i jači smo. Nije bila zainteresirana za tu vodu. Sada se u tunelu obnavljaju stare vodovodne 
cijevi. Jedan krak ide prema Liburniji, prema Opatiji i sada je pitanje postavljanje drugog kraka 
tj. kraka cijevi prema Istri. Ja se nadam, imam informacije direktno „od vrha“ da Hrvatske vode 
će poduzet mjere da se i te cijevi promijene tj. da se stavi krak prema Istri. Tako da bi u bu-
dućnosti mogli participirati u blagodati vode s Učke. Mislim da ne trebam nikome objašnjavati 
šta to znači. Jer je pitka voda strateški resurs i prošlosti i sadašnjosti i budućnosti. Prvi tunel 
smo izgradili mi stariji, participirali u izgradnji tunela Učka, mi stariji. Od moje porodice svi. I 
otac i majka i žena i ja, svi smo participirali u izgradnji tunela Učka i za to smo dobili tzv. 
obveznice i s tim smo mogli kupiti npr. garnituru tanjura. No to nije bitno. Pitku vodu nikada 
nismo dobili s Učke i sada tražimo pitku vodu da i mi participiramo, sa Učke.  
Pitam i tražim Vaš urgentni angažman po tom pitanju i detaljno obrazloženje o svemu tome 
sad spreman dati pismeno, kako god. Ima tu puno stvari gdje bi mi trebali napraviti da praktički 
tražimo participaciju te zdrave, pitke vode. Ne trebam vam reći kakva je to voda.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Zahvaljujem na informaciji, ne samo na pitanju vezano za tunel Učka, i za rekonstrukciju stare 
cijevi. Definitivno je činjenica da uvijek nekako kolaju informacije. Službenu informaciju ne-
mam, to moram priznati, ali ja se nadam već idući tjedan, čekam sada potvrdu iz Zagreba, 
ovdje u Istru dolazi delegacija iz Hrvatskih voda i nadležnog ministarstva, između ostalog i za 
temu svih tema u zadnje vrijeme, a to je objedinjavanje Vodovoda koje je praktički počelo s 
1.03. Vjerujem da ćemo na tom radnom sastanku s ministricom imati priliku načeti tu temu 
obzirom da je to projekat koji ste spomenuli u sklopu rekonstrukcije stare cijevi i projekat koji 
bi realno po financiranju trebao ići sa strane Hrvatskih voda i nadležnog ministarstva. Reći ću 
ono što ste Vi rekli. Čuo sam kao dijete te priče. Ne priče, te činjenice o vodi koja se našla 
probojem prve cijevi i izvorima vode koji nisu iskorišteni. Imamo situaciju da, kako su dva ulaza- 
izlaza, ako se ide prema Liburniji mislim da bi apsolutno to bilo i ekonomski opravdano i mo-
ralno opravdano da se druga zamijeni i pojača prema Istri odnosno znamo da na taj dio Učke 
je naslonjena upravo najviše Buzeština i Labinština. Tako da apsolutno ću to podržati. Urgirat 
ću na tom radnom sastanku koji će se vrlo brzo desiti i vjerujem da će biti dobra volja. Tu dobru 



volju neki puta treba i zavrijediti i zaslužiti, a mislim da smo upravo čestim, upornim i dosljednim 
razgovorima s Hrvatskim vodama i nadležnim ministarstvima, vezano i za aglomeraciju, a po-
gotovo za objedinjavanje Vodovoda stekli povjerenje. U to ste se svi skupa mogli uvjeriti ne-
davno na obilježavanju 88. obljetnice Vodovoda Labin gdje je potpredsjednik Uprave, gosp. 
Valentin Dujmović sve to otvoreno i naglasio tako da mislim da, uz kvalitetnu pripremu tog 
sastanka, možemo argumentirano tražiti ono na što imamo pravo. Ne samo zbog Labina i 
Labinštine nego i zbog cijele Istre.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati)  dodatno je naveo: 
„Samo da čestitam Dan vode koji je 22.03., Vodovodu Pula-Labin.“ 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pita: 
„Više puta sam na ovom Vijeću postavljao pitanje vezano za postavljanje panoa sa podacima 
o kvaliteti zraka u Labinu tj. na Labinštini. Uvijek mi se odgovaralo da su podaci na mrežnim 
stranicama. Ja ih pratim još od 2006., 2007. Mi na Labinštini, na žalost ili na radost imamo 
puno mjernih stanica, imamo dosta mjernih stanica. Njih je „ko u priči“ ali „džabe“ jer kad god 
biste htjeli doći do tih podataka nešto se dešava na internetskim stranicama. Pogotovo nikada 
ne može se sakupiti dnevne podatke od svih mjesta. Recimo, Koromačno, Zajci, Katarina, 
Klavar, termoelektrana, Plomin, Ripenda itd. To su sve mjesta gdje su stanice postavljene ali 
na našu žalost nikada ne možemo dobiti te podatke. Mislim da je to ozbiljno pitanje i mislim da 
u budućnosti moramo staviti panel koji će imati trenutno podatke o kvaliteti zraka u Labinu tj. 
na Labinštini. Jer zrak, voda, nema granice. Moramo imati podatke o kvaliteti zraka koji di-
šemo.“ 
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić je odgovorio: 
„Prije svega ću reći ovako. Sve su te mjerne stanice po Labinštini postavljene upravo iz razloga 
jer je Labinština uz Puljštinu, uz grad Pulu, jedina industrijska mikro regija na području Istre i 
zato smo na temelju termoelektrane i na temelju Holcima odnosno bivše tvornice cementa 
Koromačno stekli pravo na te mjerne stanice. Slažem se da je cilj mjerne stanice da mjeri ali 
još bitnije od toga je da točnim i pravovremenim informacijama informira građane. Trenutno to 
nije slučaj. Predlažem da se, iako Vijeće pomalo ide prema kraju, da i kroz Odbor predložite 
lokaciju i ja ću sigurno u ovom mandatu kao gradonačelnik to podržati.“ 
 
Bruna Gobo (IDS-ISU) navodi: 
„Ja bi se htjela zahvaliti što sam u ove četiri godine bila jedan komadić vašega društva i što mi 
je bilo jako lijepo s vama pa sam Vam napisala pjesmicu, na čakavski naravno.“ 
 
Na kraje 
Četiri leta so nan tako brzo pasale 
Da bi nas sada do kraja dopeljale, 
Lepo nam je bilo skupa  
I sada će nam biti malo žol 
Ošto smo bili dobra grupa 
Si smo skupa se smejali i čakulali 
I kafe pili i tepli kroasani jali 
Neki put smo se anke malo čapali 
Ali smo brzo zobili  
I opet preteli zustali. 
Čuda smo dobrega anka storili  
I za naš lepi Labin se izborili.  
Sada će neki drugi ljudi 
Mesto nas prit 



Ali kako mi  
Oni neće bit.  
I na kraje. 
Semi velo fala 
Ošto ja son najmanje gonala. 
Želim Vam lepo življenje 
I čuda dela 
I da Vam va srcu zustone 
Kunteteca vela.“ 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća je navela: 
„Hvala našoj poetesi Bruni Gobo. Nije baš bilo pitanje ali bilo je nešto više. Mislim da nas je 
svih dirnula u srce i da je baš na lijepi, pravi način izrazila naš rad, našu suradnju, naše zaje-
dništvo i osjećaje. Bruna fala.“ 
 
Nenad Boršić (HDZ) pita: 
„Ja na  žalost ne znon tako lepo pjesmu storit koko je storila ona (Bruna Gobo) ali sve do njene 
pjesme, u dobrom duhu ovoga Vijeća, ovog saziva u kojem jesmo sada, jako loše bi bilo da 
ostane nešto što smo već i odradili svi skupa i svi skupa zahtijevali. I Ripenda i Prilaz vala, a 
da nam ostane Karla Kranjca i Harlem sa određenim rupama koje bi trebalo stvarno riješiti jer 
je ono već počelo biti katastrofalno. Nije veliki broj ali kad pogledamo one petokatnice što su 
tamo blizu, na dodiru kazakapa i petokatnica. Ne bi bio vidio jer onuda ne prolazim, ali na 
facebooku se pojavila. Ono je stvarno već rupa. Toliko dobrog smo napravili, pokušali napra-
viti, možda smo nešto i pogriješili u našem radu, ali mislim da bismo to trebali odraditi još u 
ovom mandatu do kraja. Ja mislim da je to za pročelnika ili za gradonačelnika, kako se odlučite. 
Hvala lijepa.“   
 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„Hvala i Nenadu na postavljenom pitanju. Dobro je ako su nam najveći problemi u gradu rupe. 
Znači da smo riješili puno veće probleme. Ovo što ste Vi sada rekli, već smo jučer dali nalog 
da se riješi tako da idemo ispred problema i rješavamo ih. Hvala Vam na lijepim riječima i 
vidimo se u šestom mjesecu, naravno.“ 
 
Nenad Boršić (HDZ) dodatno je naveo: 
„Nakon te pjesme što je Bruna rekla svi smo bili malo osjećajem pogođeni tako da sam zabo-
ravio objasniti Zelenice 32. To je na onom prolasku koji ide tamo gdje nam je trgovina auto 
dijelovima i onda se skreće za unutra gdje je postavljeno ono novo ogledalo. Tamo kraj zgrade 
Zelenice 32, tamo je radila jedna kuća koja je postavljala telekomunikacijsku opremu, ali kako 
je prolazila kraj zgrade, nisu jednostavno zatrpali onaj prostor. Ja se ispričavam i zahvaljujem 
svima.“ 
 
Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom 
dodatno je naveo: 
„Iskreno, ne znam točno mikro lokaciju. Možemo reći da će to biti vrlo brzo riješeno. Kao i ova 
pozicija Karla Kranjca 29a. Ekipa asfaltera je na terenu, trenutno rade ispred centralnog vrtića 
nogostup. Riješit će i ovo u Harlemu i tih par detalja koji su po centru grada. “ 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća zaključuje Aktualni sat u 10,30 sati. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća, u smislu članka 54. Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Labina utvrđuje da na predloženi dnevni red 32. redovne sjednice Gradskog vijeća nije 
pristigao niti jedan prijedlog niti primjedba. 



Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća predlaže dopunu dnevnog reda sjednice sa 
točkom „Donošenje Odluke o godišnjoj nagradi Roberto i Daniela Giannini“. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 
jednoglasno 11 „ZA“ usvojilo dopunu dnevnog reda 32. sjednice „Donošenje Odluke o 
godišnjoj nagradi Roberto i Daniela Giannini.“ 
 
AD. 1.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 31. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“ i otvara raspravu.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 11 „ZA“ i 1 „SUZDRŽAN“ usvojilo Zapisnik sa 31. redovne sjednice 
Gradskog vijeća Grada Labina. 
 
AD. 2.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge za 2024. godinu.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je Dorijano Bažon, direktor TD 1.MAJ Labin d.o.o. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
U raspravi su sudjelovali vijećnik Rasim Halilović (IDS-ISU), vijećnica Alenka Verbanac (IDS-
ISU), vijećnici Mladen Bastijanić (Demokrati) i Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano 
Vlačić).  
 
Rasim Halilović (IDS-ISU) obraća se izvjestitelju navodeći da obzirom na poteškoće koje su 
imali, prvenstveno što se tiče radne snage, da ga raduje što se vidi napredak u Labinu što se 
tiče čistoće samoga grada jer da ima potvrdu od raznih ljudi koji dolaze iz raznih krajeva 
Europe te i on sam koji putuje da vidi što se dešava. Ističe da mu je to posebno drago što se 
tiče čistoće grada Labina. Ovom prilikom prvenstveno pohvaljuje radnu snagu, djelatnike koji 
da se zaista trude i koji da ispunjavaju sve što se zahtijeva od strane domicilnog stanovništva. 
Zahvaljuje direktoru TD i djelatnicima komunalnog poduzeća.  
 
Alenka Verbanac (IDS-ISU) navodi da je također željela pohvaliti sve djelatnike jer da se zna 
da to nije lagan posao, pogotovo za ljetnim mjesecima kada bude preko 33.000 stanovnika sa 
turistima i posjetiteljima. Ističe da je to veliki posao te ističe da nam je grad uredan, čist. Navodi 
primjer Prtloga te kako pretpostavlja da će se nastaviti s praksom da se u ljetnim mjesecima 
pojača čišćenje kontejnera jer da je to nekako ulaz u mjesto. Također navodi da je i Rabac lani 
bio dobro riješen sa dvije smjene, pojačano te da nije bilo pritužbi. Dodaje da je to veliki broj 
ljudi koji dolazi, koji gravitira uz sve one koji tu žive. Navodi da to nije lak posao te se zahvaljuje 
svim djelatnicima koji da se zaista trude iz godine u godinu što da se i vidi. Dodaje da svi oni 
koji putuju da vide druge sredine gdje da nije niti približno isto.     
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da će se najprije obratiti direktoru komunalnog društva i 
kako bi zadatak direktora trebao biti, a da se i nada da je, da zadrži postojeći kadar. Također, 
oni svi skupa da moraju napraviti da taj kadar bude adekvatno plaćen. Ujedno navodi da će 
iskoristiti priliku kako bi konkretnije kazao da imamo u gradu jednog pometača ulice koji da je 
za nagradu, on smatra svjetskih razmjera, kao djelatnik. Navodi da je ponosan na njega te da 
je prijatelj s njegovim ocem i da su zajedno radili pod rudnik, ne u rudniku. Navodi da se radi 
o gospodinu Elvisu Čizmiću te dodaje da komunalno društvo ima i takvih djelatnika. Ističe da 
te vrijedne ljude treba javno pohvaliti te da se nada da je on jedan od kandidata za nagradu 
Grada Labina. Dodaje kako koristi ovu priliku no poanta da je u tome da direktor komunalnog 



društva ima prvenstveni zadatak da zadrži dobru, postojeću radnu snagu. Ističe da imaju veći 
problem i da se radi o pitanju Kaštijuna za što da je vijećničko pitanje danas postavila vijećnica 
Tanja Pejić. Kaštijun da je omča oko vrata te navodi da Kaštijun kao i svi takvi centri 
gospodarenja otpadom nikada nisu saživjeli na zadovoljavajući način kako je bilo nekada 
zamišljeno. Smatra da je bilo zamišljeno od ljudi, pokvarenih ljudi, pokvarenih političara koji da 
su u tom sustavu otpada vidjeli zaradu. Dodaje da čim se u neki sustav ulazi i vidi se samo 
zarada, onda da je problem. Navodi da je Kaštijun koncipiran tako da nikada nije saživio. 
Nikada da nije imao plana gospodarenja otpadom što da je žalosno te navodi da ga nema 
Istarska županija niti cijela Hrvatska. Pogotovo da ga nema za koncepciju ovakvih centra za 
gospodarenje otpadom kao što su Kaštijun, Marinšćina itd. O Kaštijunu i o otpadu da su 
razgovarali toliko puta i na žalost da će govoriti opet. Smatra da je koncepcija bila pogrešna 
od prvog momenta. Pokvareni političari da su mislili da će se u Kaštijunu, u Marišćini i svugdje 
gdje je centar, pripremati otpad kojeg će industrija plaćati. Međutim, navodi da se dešava 
obrnuto. Industrija, privatna ili državna, taj fragment otpada iz Kaštijuna, Marišćine itd. da ga 
uzima ukoliko ga plaćamo. Konkretno navodi da će smeće uzeti cementara Koromačno samo 
ukoliko im se plati. Navodi da je koncept od pokvarenih političara prije bio obrnut odnosno da 
ćemo mi napraviti smeće a industrija da će ga plaćati. Navodi da je nama u Labinu činiti da 
preko komunalnog društva 1. Maj d.o.o. čim više odvajamo otpad i da se konačno kreće sa 
odvajanjem biološkog otpada jer da je on u toj frakciji naš najveći neprijatelj, a u stvari da je 
resurs. Nekad da se taj biološki otpad rješavao na taj način da su ga uzimale privatne osobe i 
s njime da su se hranile svinje i kokoši po farmama. Sav taj biootpad da je nekada odlazio na 
te farme i jedna ideja je da se i na taj način može biootpad rješavati. Dodaje da ima i 
kompostana i ostalo. Komunalno društvo da mora naći rješenje za Labin, ne samo prema 
Kaštijunu s kojim da imamo problema već da se moramo pobrinuti da sami stvaramo čim manje 
otpada, da čim više razvrstavamo otpad, a biootpad da moramo rješavati kao što je već i rekao.    
 
Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) navodi da je dobar dio njegovih prethodnika 
upravo dotaknuo ono o čemu je on promišljao i što je htio. No smatra da nije zgorega ponoviti 
činjenicu da treba pohvaliti svu tu strukturu, sve te ljude koji rade jer činjenica da je da sa istim 
brojem djelatnika, istim brojem izvršitelja, sa istim materijalnim sredstvima, na isti način 
jednako kvalitetno da obnašaju onu svoju temeljnu zadaću. I tijekom ljetne sezone, kada je 
apsolutno teško i raditi i kada se mnogostruko povećavaju iz te domene prikupljanja otpada 
kad je daleko više otpada i svega. Navodi da se ne radi samo o otpadu te da bi rekao još jednu 
drugu stvar. Podsjeća koliko je teško tim ljudima samo proći kroz Rabac sa kamionima, vršiti 
skupljanje otpada kako bi bio na vrijeme prikupljen. To da su one sitne stvari o kojima da oni 
moraju razmišljati. Dodaje da mu je poznato da ne ide veliki kamion već mali no i mi građani 
da smo neodgovorni u tom dijelu. Druga stvar koju je želio navesti a što da će svaki puta reći 
je da smatra da je svatko od njih ponosan kada uđe u Labin i kada vide koliko su zeleni, crveni, 
žuti, koliko cvijeća imamo i kako je grad uređen. Navodi da je Labin jedan od rijetkih destinacija 
koja je ukrašena na svim svojim kružnim tokovima, na svim elementima i po tome smatra da 
je grad prepoznatljiv. Zahvaljuje se komunalnom poduzeću na tome te im želi i daljnji takav 
rad. Također navodi da se pokuša prevenirati te da zna da to nije njihova direktna domena, 
bacanje sada u proljetnom dijelu pogotovo, kada se čiste okućnice, uz animiranje, sa 
povećanim brojem kontejnera, da se vidi sa informacijom da se da po Mjesnim odborima što 
više, da ljudi ne voze i npr. dođu u Rabac i bace smeće ili na Vinež i da gledaju da nema 
nikoga i da samo prebace i istovare svoj dio te ih ne zanima da li je to park Dubrova ili nešto 
drugo. Predlaže da se tu eventualno vidi mogućnost kako, na koji način bi se moglo 
prejudicirati ta negativna situacija koja se dešava, pogotovo u proljetnom dijelu. To da je taj 
biootpad koji da je vijećnik Mladen Bastijanić malo prije spomenuo te navodi da se o tome da 
raspravljati. Ono što se mora u svakom slučaju reći i od čega da ne mogu bježati je činjenica 
da smo vezani uz Kaštijun. Postavlja pitanje kako će se rješavati, što će se rješavati? Također 
navodi da vjeruje da će se naši predstavnici koji su u Skupštini i u svemu tome, da će naći 
adekvatna rješenja da se „pregromi“ sve to. Dodaje da smo bili među prvima, još u prošlo 
vrijeme, da smo počeli skupljati otpad, selektirati otpad te da vjeruje da će i tu iznaći jedno 



kvalitetno rješenje. Zahvaljuje i na izvješću i na dosadašnjem radu, direktoru, upravi i svim 
djelatnicima.   
 
Dorijano Bažon, direktor TD 1.Maj Labin d.o.o. zahvaljuje se na iznesenim pohvalama te 
napominje, kao što je na samom početku rekao, da je to zasluga svih djelatnika komunalnog 
poduzeća i da će zasigurno i dalje nastavljati pružati što kvalitetniju uslugu. Zahvaljuje se 
vijećnicima Mladenu Bastijaniću i Darku Martinoviću na sugestijama koje će u potpunosti 
prihvatiti i pokušati primijeniti.   
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu 
davatelja javne usluge za 2024. godinu. 
  
AD. 3.   
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Donošenje Zaključka 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog II. Dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ Labin.“ 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Ivana Škopac, ravnateljica Dječjeg vrtića „Pjerina 
Verbanac“ Labin. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
U raspravi su sudjelovali vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati), vijećnica Tanja Pejić 
(Demokrati), vijećnik Rasim Halilović (IDS-ISU). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) pohvaljuje inicijativu te navodi da je već mislio da vrtić ima ta 
radna mjesta. Smatra da su ta radna mjesta potrebna djeci. Vezano za zadnji stavak gdje se 
navodi da radi i ostale poslove po nalogu ravnatelja, navodi kako smatra da bi ta dva radna 
mjesta trebala imati isti opis ostalih poslova. Pojašnjava navodeći kako smatra da bi ti djelatnici 
morali i mogli zamijeniti npr. kada se pojavi problem nedostatka odgojiteljice kada mora 
„uskakati“ druga. Smatra da ti novi djelatnici bi po nalogu ravnatelja trebali biti osposobljeni da 
mijenjaju „tete“. Navodi da je vidio da je različit opis naloga za radna mjesta. Time da ne bi bilo  
nedoumica te da bi time npr. kineziolog pored svog posla mogao u potrebi zamijeniti „tetu“. 
Pohvaljuje te ponovno navodi kako je mislio da već postoje ta radna mjesta.  
 
Tanja Pejić (Demokrati) zahvaljuje na izvještaju te navodi da će posebno pohvaliti obazrivost 
ravnateljice i svjesnost o potrebi uvođenja kineziologa, uvođenja te djelatnosti. Takav tjelesni 
odgoj da nije samo stvar da će poboljšati motoriku već da poboljšava i logiku, razmišljanje, 
pamćenje, inteligenciju, socijalizaciju te navodi da je tu puno stvari. Također navodi, u njenom 
djetinjstvu, da je bilo facebooka ona danas u četrdeset i nekoj da ne bi mogla napraviti stoj, 
zvijezdu te navodi da se jedino još premet ne usudi napraviti. Navodi motorika, socijalizacija, 
verbalno izražavanje, inteligencija itd.  
 
Rasim Halilović (IDS-ISU) navodi da se dobro sjećaju prije par godina koliki su bili problemi 
što se tiče vrtića, djece te dodaje kako misli da ove godine niti jedno dijete nije ostalo bez 
vrtića. Tu da isto vidi jako veliki napredak u odnosu na prošle godine što da treba pohvaliti. 
Smatra da će se na taj način zadržati mlade u Labinu i odljev što se tiče ljudstva, radne snage 
itd. Zahvaljuje se ravnateljici.  
 
Gradonačelnik Valter Glavičić navodi da kao roditelj troje djece može komentirati kako je bilo 
prije. Dodaje da mu sada djeca više nisu u vrtiću, da je bio i član Upravnog vijeća vrtića te da 
zna koje su probleme imali. Bivša ravnateljica da se mučila i odgojiteljice te navodi da nije bilo 
jednostavno. Sada kada zna da su uspjeli te dodaje da uopće ne sumnja da će Vijeće to 



izglasati, doći do te faze da razgovaraju o tome da će zaposliti kineziologa, socijalnog 
pedagoga, da su pokazali da, uz onu sitnicu što rade  a to je dječji vrtić koji da će za četiri 
odgojne skupine biti gotov i u funkciji u devetom mjesecu, da su pokazali da su izašli iz onog 
blata u kojem su bili što se tiče ulaganja u dječji vrtić. Uvijek da su tu štedjeli. Da se štedjelo 
na tetama, na stručnom kadru, na infrastrukturi i da su došli kamo su i zaslužili. Nakon par 
godina da su se iz toga svi skupa izdigli. Navodi da je došao zbog nečeg drugog te da želi 
pohvaliti prezentaciju izvjestiteljice jer da je to ona razina da se više samo ne čuvaju djeca već 
da se radi nešto što svi skupa kao jedna napredna zajednica moraju raditi. Da bi to radili mora 
se ulagati, a da bi ulagali mora se platiti. Upravo zato da podržava, ne samo ovu točku već i 
druge za koje navodi da se nada da će biti u idućem mandatu, u podizanju standarda i 
zaposlenika, ali i kvalitete odgoja djece. To da je jedan jedini pravi put. Dodatno, ne trošiti već 
uložiti.  
 
Ivana Škopac, ravnateljica dječjeg vrtića „Pjerina Verbanac“ zahvaljuje se na pohvalama. 
Vezano za rečeno od strane vijećnika Mladena Bastijanića navodi da će samo u kratko 
objasniti tu razliku. Navodi da nisu mogli zaposliti socijalnog pedagoga jer zakonom nije bio 
stručni suradnik. Unatrag par mjeseci da je Zakonom o predškolskom odgoju to promijenjeno 
i odobreno je a na što su oni reagirali kako bi proširili stručni tim i njime. Pojašnjava da su 
socijalni pedagog i pedagog dva različita radna mjesta. Pedagog da se bavi pedagoškim 
radom i planiranjem rada odgojitelja, a socijalni pedagog, kao što je već rekla, da se bavi 
poremećajima u ponašanju. Rehabilitator da se bavi poteškoćama u razvoju, logoped 
govornim poteškoćama. Zdravstveni voditelj isto da ima svoju domenu u zdravstvenom dijelu, 
a psiholog da se bavi nekakvim promjenama isto tako u ponašanju, psihološkim promjenama 
kod djece. Svatko da ima svoju ulogu. Ističe da su unatrag tri ili četiri godine imali troje članova 
stručnog tima, a sada da ti razgovaraju o šestom i sedmom. Navodi da se puno na proširenju 
članova stručnog tima napravilo. Također navodi da će ih možda razočarati te navodi da oni 
jesu svaki u svojoj domeni zaduženi za svoj dio posla, no da nisu stručne i kompetentne osobe 
da bi zamijenile radno mjesto odgojitelja. Navedeno da ne znači da oni njima već i sada ne 
pomažu u situacijama kada imaju velik broj bolovanja. U proteklim mjesecima da su imali čak 
do dvadeset bolovanja te navodi da imaju sedam vanjskih zamjena koje vrte bolovanja i 
ponekad kada im je to nemoguće pokriti obzirom su sami po sebi ustanova gdje zaraze kolaju, 
mlad kolektiv gdje odgojitelji imaju malu djecu gdje je zaraza  i ne može se spriječiti takav oblik 
bolovanja. Navodi da su im uvijek na usluzi i pri pomoći u radu no baš da ih zamijene kao 
odgojitelje, oni za to da nisu ni kvalificirani. Ponavlja da će pomoći uvijek za što da se i sami 
ponude, bez naloga ravnateljice. Nadalje navodi da se slaže s navodom vijećnice Tanje Pejić 
da tjelesno vježbanje ima puno veći i širi utjecaj odnosno da kineziolog ima puno veći i širi 
utjecaj od samog tjelesnog vježbanja. Navodi da joj je drago da djeca jako dobro na to reagiraju 
te da su prethodnih godina imali i situacija kada ih se trebalo dodatno poticati da bi se upuštali 
u tjelesne aktivnosti. Sada da je to puno lakše te čak da i sami traže. Također navodi da se 
može složiti da su u ove četiri godine jako puno toga napravili u ustanovi. Jedna važna stvar 
da je proširenje stručnog tima jer da je važno da svatko pravovremeno, prvenstveno dijete a 
kasnije djelatnik i roditelj, dobije pomoć. Navodi da oni jesu velika ustanova i broj da je nekako 
isti kao unatrag četiri godine, samo da se oni povećavaju a što da je dobro jer da se 
pravovremeno u što većem broju može pružiti pomoć djeci koja da je danas djeci, na žalost, 
sve više potrebna. Također navodi da nije bilo ni internacionalizacije, niti toliko poboljšanih 
materijalnih uvjeta koji da uveliko utječu da što kvalitetnije provode svoj rad te navodi da joj je 
drago da iza nje stoji motivirana ekipa koja uvijek da gleda da idu što više naprijed i da se 
razvijaju. Navodi da će iskoristiti priliku kako bi im se zahvalila. Njoj da je bilo izuzetno drago 
surađivati s vijećnicima, da je bilo lijepih prijedloga, konstruktivnih te da se nada da neovisno 
o tome u kakvom će se sastavu vidjeti dalje, da im želi svima puno sreće i uspjeha u daljnjem 
radu, da su uvijek tako proaktivni, realni i vrijedni.     
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 13 „ZA“ jednoglasno donijelo Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 



na prijedlog II. Dopune Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Pjerina 
Verbanac“ Labin.“ 
 
AD. 4.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje Za-
ključka o prihvaćanju Polugodišnjeg Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Labina (srpanj-
prosinac 2024. godine).“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dao je gradonačelnik Valter Glavičić. 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik navodi da su materijale dobili, uvodnu riječ također te dodaje da 
je neće pročitati jer da je nikada ne čita već da kaže što ga srce pita i šta mu mozak u tom 
trenutku razmišlja. Obzirom da je 24 sata u glavi te da se ne isključuje od trenutnog poziva, a 
nada se i budućeg, prije svega da će spomenuti ono što su napravili zadnjih šest, sedam 
mjeseci, da će najaviti što će napraviti i zaključiti ono što danas želi poslati poruku. Navodi da 
svaki posao traži određeno vrijeme da ga čovjek savlada, da upozna zadatke, mogućnosti, 
prepreke, načine rješavanja, neke rokove pa tako i ovaj posao.  Čovjek kad dođe na neku 
funkciju, da osluškuje ljude i vidi ono što ljudi najviše traže i nešto što zajednica u tom trenutku 
iščekuje i želi. Zadatak koji je bio zadatak svih zadataka, generacijski dug, dodaje da će ga 
tako nazvati, da je bila izgradnja Doma za starije. U prošlom razdoblju za što je već dao 
izvještaj, da su ga izgradili, 29.05. je bilo svečano otvaranje, 29.03. su ušli prvi korisnici, a u 
drugoj polovici 2024. godine da su bili svjedoci da su ustanovu podizali na noge. Navodi da su 
ustanovu dizali na noge, primili prve korisnike no sve to skupa da je trebalo profunkcionirati. 
Navodi da je bilo teško procijeniti troškove, naći te ljude i u tim prvim danima, tjednima i 
mjesecima da je bilo teško. Ističe to kao jedan veliki uspjeh te navodi da je nedavno otvoren 
dom u Pazinu, nakon godinu dana kašnjenja u odnosu na Labin što da puno može pričati o 
nečemu što se zove komparacija. Navodi da je jedno izgraditi, a drugo dignuti na noge te 
dodaje da su oni to uspjeli u rekordnom roku i taj Dom da sada funkcionira kako treba. 
Zahvaljuje se svim djelatnicama i djelatnicima Doma za starije jer da su svi skupa učili. Dodaje 
da su se učili djelatnici, djelatnice, ravnateljica sa stručnim timom, skrbnici te sami štićenici u 
Domu. To da je nešto što će uvijek istaknuti i reći ono što želi. Jedino u svemu tome što ga 
boli, je da nisu svi umirovljenici u Istri u istom položaju. Uvijek da će naglasiti da četiri grada u 
Istri imaju privilegiju za razliku od ostalih te navodi da će biti iskren i zadovoljan samo onda i 
onog trenutka kada svi gradski Domovi budu ušli u okrilje Županije, u smislu financiranja 
smještaja i kada svaki istarski penzioner bude imao istu cijenu Doma. Kao što danas ima u 
Puli, Rovinju, Novigradu, Raši, da svi ostali gradovi budu financirani od strane Županije i da 
ne bude taj maćehinski odnos prema svima nama jer da ovo nije korektno. To da će tražiti u 
svojim daljnjim nastupima i u svom daljnjem i gradonačelničkom i političkom angažmanu. Drugi 
veliki projekt koji da je isto dug a zbog kojeg da je isto znao biti prozivan, a što da je bila 
hrabrost da svi skupa uđu, uz njihovu veliku podršku, u dovršenje Spomen prostoru rudaru-
rudaru borcu. Navodi da je bilo teško u početku, svaki korak da je izazivao određeni otpor no 
upravo uz njihovu podršku da su uspjeli i napravili ono što da se četrdeset godina stavljalo sa 
strane. Nedavno da su imali dan Labinske republike i kad su tamo imali obljetnicu da je osjećao 
ogroman ponos jer da je sam sebi mogao pogledati u oči da su upravo oni ta generacija koja 
se nije bojala ići u nešto što ne nosi novac, što da je poanta ovog Gradskog vijeća, već da je 
nešto što iskazuje pijetet, iskazuje poštovanje i radi nešto što da možda u datom trenutku 
izgleda čak i prehrabro i neki puta možda nekome tko cijele dane broji samo eure, nešto što 
ne shvaća. No navodi da su imali tu petlju, tu drskost da su išli u to i sada kada stoje na tom 
prostoru koji je posvećen našim kovarima, rudarima koji su izgradili ovaj Labin i našim 
partizanima koji da su donijeli Labin kakav je danas, da možemo kazati da smo ljudi, da se ne 
sramimo vlastite prošlosti i vlastitih korijena. Navodi da se to moglo i prije napraviti. Treća stvar 
da je sportski centar Vinež. Prošli tjedan da je ishodovana uporabna dozvola, delegacija 
Hrvatskog nogometnog saveza da je bila na terenu, objekat da je u funkciji, gotova je pristupna 



prometnica točno onako kako je po terminima govorio, u mjesecima. Kompletan iznos da je 
oko dva milijuna eura. Od tih dva milijuna eura 160.000 eura da je išlo preko Ministarstva 
sporta i turizma. Negdje protuvrijednost 400.000 eura je umjetna podloga, a sve ostalo da su 
platili oni, on, građani prije svega, iz cijelog područja grada Labina. To da im je veliki zajednički 
uspjeh koji da nitko ne može osporiti. Mlade dobne skupine da su na traženje Sportske 
zajednice, a što da je isto trajalo dugo godina. Navodi da nitko nije u to vjerovao i da se sjeća 
kada su o tome počeli pričati, da je prva varijanta bila ona varijanta koju je on trebao slušati no 
neki puta da ne sluša već da razmišlja vlastitom glavom. Pojašnjava da nisu išli nabacivati 
umjetnu podlogu na igralište nogometnog kluba Iskra, kako je netko htio, a za kojeg da se zna 
tko je, u prethodnim mandatima prije njega, već da su išli na najtežu, najskuplju no dugoročno 
jedinu održivu varijantu, napraviti novo igralište sa novim travnjakom, sa novim svlačionicama 
da tamo dolazi pomladak i Rudara i Iskre te dodaje da dolaze i dečki iz Rapca. Također navodi 
da je uzelo vremena, novaca no da je bitno da znaju da niti za jedan euro nisu uzeli kredita i 
da to ne ulazi u novo obračunsko razdoblje već da pomalo ovaj mjesec sve to se zatvara. 
Točka broj četiri da je Rabac, Omladinska ulica u Rapcu koju rade od jedanaestog mjeseca te 
navodi da se nada da će biti gotova za petnaestak dana. Malo su se radovi razdužili, malo 
zbog kiše, malo zbog dodatnog polaganja instalacija no navodi da su uložili i u taj dio gornjeg 
Rapca gdje da ima puno novih objekata i gdje da živi dosta ljudi. Smatra da je najbitnije od 
svega da se povećala sigurnost i estetika na toj mikrolokaciji da će biti puno bolja nego danas. 
Slijedeća točka da je dječji vrtić na Vinežu. Prije da je bilo izlaganje ravnateljice te navodi da 
su sva djeca u vrtiću s time da se mora reći da su to djeca s područja grada Labina. Navodi 
da živimo u dobu kada ima puno brakova, na žalost, koji se rastavljaju što da isto treba reći na 
glas. To da je veliki problem današnje civilizacije. Od dva braka jedan na žalost da pukne pa 
djeca žive na više krajeva, malo kod mame, malo kod tate. Ističe da ulažu u vrtiće na način da 
zbrinjavaju svoju djecu no i djecu iz ostalih općina što da se mora reći na glas. Također navodi 
da ne daju vrtić besplatno no da ga daju skoro besplatno, 90 eura no da ulažu u kadrove, u 
struku, u djecu, u infrastrukturu. I to sve da mora funkcionirati. Navodi da mora biti dobar 
prostor, djelatnice da moraju biti zadovoljne i stručni kadar da mora biti takav da se ne ulaže 
samo u tete koje čuvaju djecu već da se puno radi s tom djecom jer da roditelji sve manje rade 
s djecom. I zbog toga kada mu netko kaže da je dobro dati besplatno, to da je početak kraja, 
a ne napredak. Postavlja pitanje da li će škrtariti na djeci? Odgovara da Labin i Labinjani neće 
sigurno. Nadalje navodi da su sljedeći objekti možda bili malo manji objekti no da je strašno 
ponosan na njih. Jedan je rekonstrukcija dvorane osnovne škole Matije Vlačića četrdeset 
godina staru. Kada je došao u dvoranu prije dvije godine, na svakih tri metra da je bila jedna 
strunjača jer da se parket toliko dignuo da se više nije moglo zaustaviti daljnje dizanje pa su 
se stavile strunjače da se ne vidi što je tamo. Potvrđuje da su uložili novac, preko sto tisuća 
eura no da su i potegli novac i to od tvrtke Carel koja da ne želi ulagati u sportske klubove. 
Naglašava da ukoliko čuju na ulici da se govori da je taj novac mogao ići u neki klub odgovara 
da nije mogao te da ljudi ne žele dati novac u sportske klubove. Onda da su se dogovorom 
dosjetili kako da daju novac u sport, a da ne ide u sportske klubove. Navodi da su uložili u 
školu u kojoj se dešava tjelesni odgoj i u kojoj se popodne dešavaju treninzi. To da je jedina 
prava istina, ukoliko im netko tumači drugačije. Nadalje, navodi da su puno napravili malih 
stvari. Malih ali bitnih za sve te ljude gdje se to dešavalo. Možda da su vratili život u ta područja 
te spominje Bartiće. Prije tri, četiri godine da su doveli vodu. Ove godine su dodatno asfaltirali, 
a nedavno da su završili cestu za Ripendu. Naglašava, uz veliku suradnju Županijske uprave 
za ceste na čemu da im je jako osobno zahvalan. Pomalo da nastavljaju prema gornjem 
Rapcu. Nedavno su uložili u Stembergerovu ulicu, ne samo gradskim novcem. Pojašnjava da 
je više od polovice sufinancirala tvrtka koja je tamo otvorila Retail park. Putem LAG-a, FLAG-
a i putem Središnjeg državnog ureda za demografiju obnovljeno je igralište na Ripendi, u 
Lošinjskoj ulici u Rapcu, igralište u Presici. Sve to da je najvećim dijelom sufinancirano, najveći 
dio novca da su potegli izvana. Nadalje navodi da pripremaju veliki projekat Pineta. Novac je 
osiguran, vlasništvo nije i zbog toga da nisu počeli. Navodi da nisu počeli jer da živimo u državi 
koja da nije dovoljno dobro uređena. Prelijepa lijepa naša. Sada da pokušavaju naći 
modalitete. Sve prethodne pripreme da su napravili i ovih dana da čekaju sljedeći sastanak u 
nadležnom ministarstvu i da će uspjeti sada po ljeti sve to skupa odraditi kako bi mogli raspisati 



javnu nabavu i na jesen krenuti s rekonstrukcijom odnosno revitalizacijom Pinete o čemu da 
će građani biti obaviješteni no najprije da moraju postati vlasnici. Nadalje navodi da je nedavno 
bila na Katurama prezentacija projekta koji da je van serijski, samo to da će reći. Dodaje da su 
potvrdili sve stavke projekta i sada da se ide s rješavanjem građevinske dozvole vezano za 
objekt gdje će biti paviljon gdje će se moći popiti kava, popiti sok. Pomalo da se kreće s time 
što se tiče javne nabave te navodi kako je čvrsto uvjeren na ranu jesen da se kreće s 
izgradnjom parka Kature. Vezano uz Ripendu navodi da je prisutan Darko Martinović. Dodaje 
da je uvijek od onih ljudi koji vjeruju no smokva da ne padne sama sa stabla te da moraš puno 
raditi i da moraš biti dosadan. Dodaje da jako iščekuje idućih 15-ak dana te da vjeruje. Navodi 
da neće kazati još ništa dok se ne desi no koliko su truda uložili na čelu s Robertom 
Mohorovićem, Anom Černjul i alfa i omegom labinskog pčelarstva, ali i šire od toga, Darkom 
Martinovićem. Zahvaljuje Darku Martinoviću na tome. Naglašava da je siguran da će se trud 
isplatiti. Ukoliko to krene i dobe se sredstva, da će se krenuti s realizacijom već ove godine. 
Vezano za starogradsku jezgru navodi da je bila laka, svi oni prije njega da bi je bili napravili 
no da nisu imali hrabrosti niti krenuti u projekat. Navodi da imaju skoro sve potvrde glavnog 
projekta osim jednog, potvrde elektroenergetike za što da moraju napraviti sitne izmijene što 
da je u tijeku te navodi da vjeruje da će je vrlo brzo imati. Brzo da će početi i sa prethodnim 
arheološkim ispitivanjima i ispitivanjima stabiliteta zgrada u Starom gradu koje su od posebnog 
značaja a što da će najaviti građanima. Navodi da ne žele krenuti pa da im se desi zastoj. 
Ističe da kad se bude krenulo, da će se krenuti kako treba. Vjeruje da sve te sitne, prethodne 
radnje su sada, proljeće, ljeto, eventualno početak jeseni. Vezano uz kanalizaciju na Presici 
odnosno prometnica trafostanica-groblje, svi koju šeću te primjećuje da ih ima sve više, da 
znaju da je ta dionica u vrlo lošem stanju. Često da ga zovu i na radiju kada ima emisije te 
dodaje da dobra komunikacija s građanima je uvjet funkcioniranja grada. Labinski Vodovod da 
je raspisao natječaj i izabrao najpovoljnijeg ponuditelja. U međuvremenu više da nije labinski 
već labinsko-pulski Vodovod. Nada se da će idućih desetak dana biti potpisan ugovor s 
izvođačem radova. O samom početku da će odlučiti da li će se krenuti u predsezonu pa imati 
sve raskopano ili će se ipak čekati deveti mjesec i onda zajedno odraditi zajedno i kanalizaciju 
i novi kolnik i novi nogostup. Ističe da će prometnica kompletno biti zaokružena sigurno, ukoliko 
ne do kraja ove godine, sve da će biti gotovo početkom iduće. Vezano za Veliko kupatilo navodi 
da je taj projekt praktički gotov. Zahvaljuje se svima koji rade, na čelu s pročelnicom Anitom 
Blagonić na tome i odjelu koji je u velikoj pripremi za prijavu na Fond za pravednu tranziciju. 
Navodi da će projekt biti gotov za malo više od mjesec dana, u potpunosti gotov projekat. 
Također navodi da su bili na puno sastanaka i sve to da izgleda jako dobro. Već da dolaze 
potencijalni korisnici tog prostora te navodi da ćemo imati nešto što u Sloveniji imamo u jednom 
ili dva grada, a u Hrvatskoj, koliko je jučer saznao na jednom sastanku, u niti jednom. HUB 
kreativne industrije, za naše ljude a ne da otvaramo radna mjesta za neke vanjske. Navodi da 
je namijenjen za domaće mlade dečke i cure koje žele raditi nešto što se inače u malih 
gradovima ne može raditi. Dodaje da će i to krenuti brzo. Vezano za Vodovod Labin i 
aglomeraciju navodi da bi se zahvalio svima na tome no najviše Alenu Golji jer da je odrađen 
jedan težak posao prije svega. No sada da su u situaciji da su mali ali jako uvaženi, upravo 
zbog kvalitete pripreme. Zahvaljuje se i Mladenu Bastijaniću i svima koji su bili uporni i koji da 
su njemu osobno kao gradonačelniku pomogli neki puta jer da ni on sve ne vidi jer da je običan 
čovjek. I njemu koji puta da treba podrška, da ga se neki puta malo usmjeri gdje je bitnije ili 
hitnije ili možda neki veliki projekat sa strane staviti u datom trenutku jer gori. Navodi da je 
Labin pokazao jednu snagu i zajedništvo upravo na Vodovodu kao i cijela Labinština. Dodaje 
da je prekosutra prva Skupština zajedničkog Vodovoda Pula-Labin i na toj Skupštini da će se 
osnovati Podružnica Labin, imenovati odgovorne ljude. Smatra da može reći da je jako 
zadovoljan, a što da može reći bez obzira što je to „suprotna“ politički strana, da dobro surađuje 
sa gradonačelnikom Pule Filipom Zoričićem i sa svim ljudima koji su dio te Skupštine i dio te 
priče. Vjeruje da će u četvrtak sve to ići kako treba i to da je samo dokaz da ako makneš 
politiku, a razgovaraš kao čovjek, ali sa čvrstim argumentima i kada si u poslu 100%, da možeš 
doći do cilja koji da možda na prvu nije toliko dostižan. Ističe da je to jedan veliki uspjeh. Navodi 
da mu nije drago da se to desilo no u datim okolnostima da su izvukli maksimum. Vezano za 
aglomeraciju navodi da iskreno vjeruje, sve da je spremno te dodaje da su već i to trebali no 



da su čekali da se desi taj trenutak te smatra da ne bi bilo korektno da su išli prije toga, da se 
desi ta Skupština u četvrtak. Nakon toga, idući tjedan, da će se početi s javnom nabavom za 
prvu etapu aglomeracije Labin-Raša- Rabac, uz veliku podršku Hrvatskih voda i veliku podršku 
Državne uprave za vodno gospodarstvo. Dodaje da je u suradnji s pulskom stranom jer da je 
sada to sve jedno tijelo te da je bitno da se razumiju i da se međusobno uvažavaju. Također 
navodi da će se sve voditi iz Labina, iz podružnice na čelu sa direktorom Alenom Golja i 
njegovom ekipom. Navodi da je to toliko od njega, da ne zna koliko je bio dug, vjerojatno 
predug. Još da je samo htio reći da im se zahvali, da će početi od kraja, od ljudi koji rade u 
cijelom sustavu. Da li su to vatrogasci, tete, ljudi koji rade u gradskim ustanovama, djelatnici 
gradske uprave. Zahvaljuje se svima skupa jer da su napravili jedan veliki rezultat i da su se 
izdigli te da su sami sebe uvjerili da mogu. Navodi da je bilo puno prepreka no danas da je 
Labin jedno drugo mjesto na karti. Nedavno da su svi mogli vidjeti jedan vrlo interesantan 
prilog jednog britanskog blogera, gospodina Paula Bradburya koji da je prepoznao zašto smo 
različiti. Navodi da je danas sve globalizirano i danas da je sve po jednoj „škompi“, po nekoj 
šabloni te da se zna, ukoliko nešto tako napraviš, prolaziš. Dodaje da je puno teži put biti svoj. 
Puno da je teži put donositi odluke koje da možda neki puta nisu omiljene no dugoročno da 
donose nešto što donosi benefit, ne samo nama nego i onima poslije nas što da je puno bitnije. 
Zahvaljuje svima u Gradskom vijeću kao predstavničkom tijelu te navodi da zna kako su krenuli 
i gdje su danas te koju su razinu međusobnog povjerenja stekli izvršno prema predstavničkom 
tijelu i obrnuto. Smatra da građani mogu biti sretni što su imali ovakav saziv Gradskog vijeća 
što da može reći kao gradonačelnik u dva mandata i kao bivši gradski vijećnik. U ovom tijelu 
da se pričalo konstruktivno. Ističe da je najbitnije od svega da su se ovdje donosile odluke te 
navodi da će se ovdje donositi odluke i poslije, iza petog mjeseca. Navodi da smo svjedoci 
vremena u kojem živimo, da smo svjedoci jednom trumpizma, jednog poremećaja koji se desio 
u svijetu u kojem da kapital donosi odluke, u kojem da imamo suport najvećih milijardera na 
svijetu, nekog predsjednika Amerike koji da u sekundi okončava ili otvara rat ovisno što tom 
kapitalu u datom trenutku treba. Odluke da naravno donosi američki Kongres ili Senat, ovisno 
o čemu no navodi da Labin nije takav nego da je drugačiji. Da smo neki drugi grad, možda da 
bi se malo bojao što će biti s Labinom no Labin da je znao i prije 104 godine kazati ne, Labin 
da zadnje četiri godine otvoreno kaže ne i odluke da ne donosi korporacija van Hrvatske. 
Navodi da odluke ne donosi nadzorni odbor neke velike tvrtke i neki poduzetnik koji gleda kako 
uložiti da dobije više te  ističe da odluke donosi Gradsko vijeće. Oni da ih sprovode i zbog toga 
da je Labin drugačiji. Zato da je Labin bio drugačiji, zato da je Labin danas drugačiji i zato da 
će Labin i dalje ostati drugačiji. Zato da ćemo biti svoji na svome, zbog toga jer ćemo mi 
donositi odluku, a ne novac. Zato jer smo ponosni, jer smo iskreni, a što da ćemo i dalje ostati 
takvi. Navodi da zna da zbog toga ima puno problema, da će ih imati i dalje no kada se pogleda 
u zrcalo osobno, i oni skupa, da može hodati po ulici i svakoga pogledati u lice i u oči. Poručuje 
da ostanu i dalje takvi. Zahvaljuje svima.  
  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Rasim Halilović (IDS-ISU), Darko Martinović (KLGB nositelj: 
Silvano Vlačić), Valdi Gobo (nezavisni vijećnik), Mladen Bastijanić (Demokrati), vijećnica  
Tanja Pejić (Demokrati). 
 
Rasim Halilović (IDS-ISU) navodi da slušajući polugodišnji izvještaj gradonačelnika, a da se 
ne ponavljaju šta je sve napravljeno i šta će se napraviti, smatra da je najbitnija stvar da Labin 
posluje normalno, da je u plusu i da napreduje. To da je bitno kako bi građani mogli biti mirni 
da nismo u nekim dugovima itd. Obraća se gradonačelniku navodeći da ima jednu veliku manu 
a ta je da je previše iskren i što je previše odan ovome gradu što da nekome smeta i to da ga 
nekada košta. Navodi da je iskrenost jedna velika vrlina no to da nekada i košta. No ukoliko je 
on osoba koja želi dobro ovome gradu i koja je nekorumpirana, koja nema nikakvih afera, koja 
ide iskreno ljudima reći dogovor s ovim žiteljima grada Labina, a što da je vrlo bitno. Svejedno 
on da bi volio da gradonačelnik ostane ovako dosljedan svoje iskrenosti. Posebno da bi htio 
naglasiti jednu stvar, da je njemu i smatra ostalim vijećnicima, da im je važno, ukoliko je on 
gradonačelnik grada Labina, da on upravlja ovim gradom, a ne ljudi iz pozadine, čak i izvana. 



To da on hoće i voli. Da oni donose odluke, a ne da im se netko miješa. Također navodi da bi 
volio da ovako gradonačelnik nastavi, da mirno spava i da ne misli jednog dana da će mu 
pokucati Uskok na vrata.  
 
Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) navodi da bez obzira što nije bio s njima od 
početka, gradonačelnik da je i sam rekao, jako puno da je radio i kao građanin ovog grada te 
da se nije libio nikada dati sebe i raditi nešto za Labin. Ni 1991., a kamoli sada kada smo u 
nekim drugim uvjetima. Navodi da mu je drago što se napravilo nešto što se čekalo puno 
vremena. Također navodi da je doista bio ponosan kada je napravljen spomenik Rudaru borcu 
te da mu je bilo ružno svaki puta tamo prolaziti a da se to ne rješava. Možda da se moglo i 
ranije. Navodi da je trebalo to napraviti, da je trebalo napraviti i neke druge stvari. Nešto da 
ide svojim tijekom. Da se radi po socijali, da se kreće naprijed te navodi da se možda može i 
bolje i da nitko nije rekao da se ne može bolje. Vjeruje da ima vremena i da će se sve to 
napraviti, dio po dio, step by step. Vezano uz ono što je gradonačelnik spomenuo, navodi da 
mu je drago da upravo uz odjel za gospodarstvo gdje da se vodi računa o počecima, o ljudima, 
gdje zasnivaju svoje prvo radno mjesto, za proširenje itd. Upravo taj odjel da je kreator dobrog 
dijela svih tih aktivnosti, ako ćemo govoriti o Pineti, o Velikom kupatilu, o Ripendi. Tu da je i 
odjel za urbanizam koji da je pratio čitavo ovo vrijeme i bio uz sve njih koji su to radili. On da 
je sada malo istaknuo sve ono što je napravljeno no da želi istaknuti koliko je upravo ta ekipa 
koja je bila tamo i koliko sredstava ona dobije od Europe. Koliko su do sada napravili i što je 
sve u planu. Navodi da bi bilo zgorega da kao građanin, kao vijećnik sada ne kaže da je to u 
svakom slučaju pohvalno i da je to u cjelini sve skupa dobro balansirano i da ne kaže pohvale. 
Navodi da bi bilo ružno da se nakon svega toga ne kaže hvala. Također navodi da ima sitnih 
detalja, da se može bolje, da neće sada ulaziti u to i da nije vrijeme no da se nada da će oni 
koji budu tu sjedili, da će nastaviti jednim takvim tempom.  
 
Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) navodi da kod svih dosadašnjih polugodišnjih izvještaja o radu 
gradonačelnika, sve da je prihvatio bez primjedbi. Smatra da su uvijek bili korektno napisani i 
zato da će i danas prihvatiti izvješće. Dodaje kako bi želio u kratko reći par stvari koje su mu 
pri srcu. Navodi da mu je žao što se ne izdvaja više za poticanje stanovništva da se bave 
poljoprivredom. Primjećuje da u trgovačkim lancima je sve više proizvoda koji sadržavaju 
insekte, pogotovo slatkiši te smatra da nije potrebno pojašnjavati koliko je to nezdravo za naš 
organizam, a pogotovo za djecu. To da je samo jedan od razloga zašto treba više poticati da 
se ljudi bave proizvodnjom. Isto tako navodi kako mora reći i priznati da je sadašnji 
gradonačelnik od svih gradonačelnika Labina prvi i jedini koji je pokrenuo poticanje 
poljoprivrede i to u više segmenata poticaja i potpora. Na raniji navod gradonačelnika da je 
spriječio neku betonizaciju navodi da je to za njega djelomično točno jer da troše stambeno 
građevinsko zemljište u svrhu turizma koje da po njemu nije sukladno namjeni. Navodi da je u 
zadnjih deset godina izgrađeno tisuću ležajeva koje da na žalost kupuju stranci i onda na taj 
način sami da podižemo cijenu kvadrata i to da je za njega betonizacija. Ističe da je još gore 
da zemljište za turističke svrhe nam stoji neiskorišteno. Navodi da se svakom prilikom dičimo 
na naše djedove rudare čija je parola bila „kova je nasa, beci su vražji“ a danas da je „beci su 
naši, a naša je djedovina vražja“. Nadalje navodi da u našem Prostornom planu imamo 
primjera gdje je predviđena stambena izgradnja na plodnoj zemlji što da bi također naši djedovi 
smatrali zločinom prema prirodi ali i sami sebima. Već više od deset godina da slušamo 
vijećnika Mladena Bastijanića kako kao papagaj to ponavlja i skreće pažnju da to treba 
ispraviti. Također navodi da smo svjedoci svakim danom sve više kako nam izgledaju 
stambene kuće odnosno kuće za odmor koji da njemu izgledaju kao neki kasoni. Smatra da to 
nije lijepo, da nagrđuje arhitekturu pogotovo naših sela. Jednostavno kuća bez kosog krova i 
crijepa za njega da ima neprimjeren izgled kuće. Smatra da je krajnje vrijeme da novim 
Prostornim planom to izmijene odnosno da se zabrani. Također navodi da je uspon prema 
Starom gradu, ulica Aldo Negri u dosta lošem stanju te dodaje: „Pitamo se zašto?“ Navodi da 
postoji znak ograničenja 16 tona jer je cesta tako projektirana i izgrađena te da je trebalo 
projektirati i izgraditi za maksimalnu nosivost barem 30 tona. Navodi da to nema veze sa 
gradonačelnikom, to da je učinjeno prije njega te da zna da mu nije svejedno da je tako ispalo 



i da se na žalost mora s time nositi. Također navodi da mu je žao da nemaju neko kompletno 
idejno rješenje podzemnog grada s pratećom infrastrukturom da mogu vidjeti što žele i na koji 
način mogu valorizirati našu ponosnu, vrijednu, kulturno rudarsku baštinu. Nova infrastruktura 
starogradske jezgre s pratećim površinama da se do sada nije uspjelo ništa pokrenuti što da 
mu je stvarno žao. Dodaje da je gradonačelnik danas u svom izvješću rekao da će se i to 
popraviti ubrzo i da će doći na red što da ga veseli. Također navodi da je dugo u politici, u više 
navrata je bio vijećnik te navodi da se ne može osporiti zaista da se puno toga izgradilo, 
obnovilo, da ima puno projekata u realizaciji i pripremi te da se podigla kvaliteta života u zadnjih 
četiri godine dosta. Navodi da prihvaća ovo izvješće te kako možda misli da ima malo višu 
ljestvicu od gradonačelnika no to da je samo njegovo mišljenje. Zahvaljuje se gradonačelniku 
i svim njegovim suradnicima na dobroj i konstruktivnoj suradnji.  
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da je Mladen Bastijanić uvijek iskren, otvoren te navodi 
da je vijećnik Rasim Halilović rekao, ne za sebe nego za gradonačelnika, istina da uvijek boli 
te navodi da čovjek ima posljedica zbog istine. Mladen Bastijanić da će uvijek takav ostati jer 
je tako odgojen. Također navodi da nisu razgovarali praktički ništa o Donošenju Zaključka o 
prihvaćanju polugodišnjeg izvještaja o radu gradonačelnika te smatra da je trenutak i da je to 
dobro. Što se tiče polugodišnjeg izvještaja navodi da će on ostati suzdržan, da ima svojih 
razloga, svoj princip te da želi reći otvoreno javnosti i svima da ukoliko se on ne kandidira za 
gradonačelnika, da će glasati za gradonačelnika Valtera Glavičića iz razloga jer da je on u 
stvari politiku usmjerio. Dodaje da je on oduvijek, od prvog dana protiv politike IDS-a koji vodi 
Istarsku županiju i koji je vodio i vodi Grad Labin i to zbog pojedinaca koji da su tu politiku 
pokvareno vodili. Navodi da su je vodili za svoje interese, a i inače da je politika takva, da ne 
kaže prljava. Živi primjer pozitivnog grada i pozitivnog shvaćanja i pozitivne budućnosti da je 
aglomeracija i udruživanje Vodovoda Pula-Labin. Pokvarena politika da je htjela praktički 
uništiti Vodovod Labin jer da bi se bio utopio u birokraciji i u odlukama koje odluke da su se 
praktički donijele ne u Zagrebu, te dodaje da je nama Zagreb za puno stvari kriv, nego u 
Bruxellesu, u Europskoj uniji. Prvenstveno šporka politika da je htjela vodne resurse, u 
budućnosti gledajući, one dobre vodne resurse prepusti lobijima kao što na žalost lobiji da po 
svijetu vladaju, i ratovima i mirom. Navodi da je imao sreću, to da je njegova osobna sreća ili 
nesreća, da je radio i da još uvijek radi u Vodovodu Čabar tako da je upoznao i državnu politiku 
voda i ljude koji rade direktno u ministarstvima. Ljude koji rade direktno u Hrvatskim vodama i 
oni da su konačno prepoznali snagu Labina i Labinštine i ljudi koji rade u Vodovodu. U tom 
segmentu da su prepoznali smjer gradonačelnika Labina, pozitivan smjer te navodi da iako je 
prije bio na onoj drugoj strani, onoj strani koja je htjela nešto drugo te navodi da govori za 
primjer Vodovoda i naše vode, da je doveo zajedno s direktorom Goljom, da je doveo na te 
pozicije i u to stanje da Vodovod Labin se nije utopio već da je samo dio jačeg Vodovoda Pula-
Labin. Nadalje navodi da je njemu to u srcu drago no da mu je teško jer da je on u stvari prvi 
čovjek koji je radio na Vodovodu  a koji se borio da do tog spajanje ne dođe. Na žalost, da su 
morali pokleknuti politici od Europske unije, države Hrvatske, Hrvatskih voda i šporke politike. 
U ovoj sada situaciji u kakvoj jesmo da nas je dovela politika gospodina Valtera Glavičića i 
direktora Vodovoda. Navodi da smo na dobrim pozicijama i tu da mu se zahvaljuje. Također 
navodi da se želi zahvaliti gospodinu gradonačelniku iako će mu sutra biti i konkurent,  no kao 
čovjek da mu se zahvaljuje što se izdigao iz jedne politike i rekao sam sebi „mogu samo ovo 
ovako, a ne drugačije.“ Na tome da mu se zahvaljuje. Također navodi da je gradonačelnik 
napravio koliko je mogao. Smatra da su i oni, kao Gradsko vijeće te se obraća vijećnicima 
navodeći „volim vas skoro sve“, „nekoga više, nekoga manje“ i onoga kojega ne voli da ga 
neće niti gledati te nastavlja navodeći kako smatra da su i oni pomogli u tom smislu da su 
okrenuli u stvari jedan normalan smjer za ovo podneblje. Dodaje jedan normalan smjer za ovaj 
grad, iako da puno puta nije prihvaćao izvještaj gradonačelnika pa čak da nije prihvatio ni 
proračun, no to da je iz drugih razloga. Možda zbog njihove ili njegove nemoći što u nekim 
segmentima nisu bili toliko uporni. Dodaje da će sada kao građanin grada Labina reći da ipak 
nije bio dovoljno uporan u puno stvari koje se dešavaju na Vinežu. Ispričava se djeci osnovne 
škole Vinež što nije bio toliko uporan i što nije dolazio prvenstveno u Grad i vukao ih za rukav, 
što da je njegova greška. Navodi da sve voli raditi javno, a ne ispod stola i tajno. Također se 



ispričava djeci što nije Grad molio i prosio. Ističe da osnovna škola Vinež pod hitno traži 
nadstrešnicu kada pada kiša. Pod hitno da traži obnovu igrališta i pod hitno da traži, a što da 
je njegov budući rad „kao papagaj“ što da je lijepo rekao kolega Valdi Gobo te dodaje da će 
biti papagaj dok god je živ. Sada kad je kod škole, dvorana da je pod hitno. Po Labinu da se 
sve polako napravilo te da je potrebno dvoranu pod hitno. Ujedno navodi da ne želi, kada mu 
netko govori „Nemoj sada o tome, nemaj sada o školi, napravili smo vam dječje igralište na 
Vinežu“, odgovara ne, dječje igralište na Vinežu, da je shvatio poruku te da je točno da su 
gradonačelnikovi prethodnici i određena banda ljudi koja je na Vinežu i koja da je uvijek htjela 
upravljati Vinežom, no da neće nikada moći jer tu da su ipak ljudi i građani Vineža, koji da su 
htjeli puno toga drugačijeg raditi na Vinežu i konačno da su dobili igralište zahvaljujući svima 
njima koji su na Vinežu. Navodi da se on inače ne voli hvaliti no da će se pohvaliti kad god 
može što da mu nije sporno. Vezano za igralište navodi da je bilo drugačije da će se napraviti 
tamo. Igralište da je ideja od njih počela. Od njih veterana nogometnog kluba Vinež. Veterani 
nogometnog kluba Vinež da su praktički počeli rješavati neke sportske odnose na Vinežu. 
 
Tanja Pejić (Demokrati) obraća se vijećniku Mladenu Bastijaniću koji da je njezin mentor i 
prijatelj, da je bilo lijepo izlaganje no ona da je sada zaboravila pola toga što je mislila reći. Oni 
da su kao jing i jang te da će ona sada morat biti kratka, jasna i sažeta. Također navodi da je 
skoro malo zaspala. Navodi da će početi s Trumpom, kao što je i gradonačelnik spomenuo u 
svom izlaganju. Navodi da u zadnje vrijeme voli pratiti geopolitiku te dodaje da se Trump vratio 
na protecionizam. Bez obzira voljeli ga ili ne, ono što je ključno je da on sada štiti Ameriku te 
da radi za svoje ljude, bez obzira na način te dodaje da se zatvara. Navodi da gradonačelnik 
ima apsolutno pravo osvrnuti se na prethodna svoja dva mandata pa da će si i ona dati pravo 
da se osvrne na svoja dva prethodna mandata. U zadnje vrijeme puno ljudi da se informira što 
ona misli o počecima ovih lokalnih izbora. Dodaje da si je stavila natuknice zbog vijećnika 
Mladena kako ne bi zaboravila jer da joj je on puno misli uzeo, obzirom na njegovo vremensko 
izlaganje. Ono što ona sada svima govori kao papagaj da je ono što je ona u ova dva mandata 
najviše imala aktivnosti, a to da su njena tri projekta. Prtlog, voda i smeće. To da je ono za što 
ona misli da je dala najviši angažman po svim sjednicama Vijeća i odlukama u ovom Vijeću. 
Smatra da je gradonačelnik sa svojim stavovima i sa svojim djelima pokazao svjesnost 
situacije i kod Prtloga da je definitivno potvrdio da nije pod utjecajem kapitala. Sada da će se 
opet vratiti na Trumpa te navodi da živimo ovdje i da moraju prvenstveno misliti na domicilno 
stanovništvo. Isto tako i na izgrađenost prostora koji da ni pod koji slučaj ne zahtjeva daljnju 
izgradnju. Tu da joj je gradonačelnik pokazao da nije pod utjecajem kapitala. Dodaje da se 
sjeća kada su googlali agencije za nekretnine i došli do neke britanske firme gdje da se Prlog 
spominje još 2013.godine te navodi kako smatra da se radi o Emac fondu, kada je već bila 
naložena prodaja tih parcela za resort. Druga stvar da je voda. Zahvaljujući njezinom mentoru 
koji da joj je zaista ulio veliki senzibilitet i osjećaj za važnost vode koja da je najvažniji resurs. 
Navodi da se ne želi vraćati na njezine borbe s Vodovodom, na menadžerske ugovore te da 
se zna tko je tada bio predsjednik Skupštine. Ujedno navodi da ne zna kako je to prošlo 
nekažnjeno, da u ugovoru doslovno piše da se dobit dijeli između npr. direktora, menadžerski 
ugovori itd. Također što se tiče borbe za aglomeraciju navodi da se sjeća svih onih prezentacija 
koje su se vodile, koliko ih je bilo te navodi da ne zna da li ima netko logike zašto se toliko 
napravilo tih prezentacija, promjena i izmjena. I tu da je bio utjecaj kapitala. Smatra da je danas 
najveći utjecaj kapitala i da se miriši u zraku. Što se tiče aglomeracije, tu da se radi o velikim 
parama. Smatra da je kod Prtloga bio turistički lobi, a ovdje da je sada građevinski. Po nekakvoj 
logici. Ona da je ekonomske struke pa da tako razmišlja te navodi da se mora uvijek imati malo 
širi spektar. Navodi da tu sada izvire lova. Nada se da hoće, ukoliko se ne poremete utjecati 
europskih fondova te dodaje da neće sada ići u geopolitiku. Treća stvar da je smeće. Kod 
Prtloga i vode da se gradonačelnik dokazao i pokazao i to da je ono što je amen. Što se tiče 
smeća navodi da je grad, komunalno poduzeće, i čistoća i uređivanje površina, ona da tu nema 
šta za reći osim pohvala svim djelatnicima, kao što je vijećnik Mladen Bastijanić već izložio. 
No da moraju znati da je Kaštijun kao jedno naše skladište a da su svi gradovi i općine karijole 
koje voze tamo smeće. Navodi da ga samo tako možemo voziti te da sada nema drugog 
rješenja. Također navodi da se može desiti svašta nešto te da se kod te problematike još ne 



nadzire rješenje. Jedino da se može financirati za taj propali projekt te postavlja pitanje od 
kuda će se financirati ti gubitci. Ističe da je gradonačelnik pokazao odličan pristup prema ove 
prve dvije problematike. Dodaje kako zna da to nije samo stvar utjecaja gradonačelnika 
odnosno da su tu još i ostali gradovi i općine te navodi kako se nada da će se gradonačelnik i 
tu pokazati kao jedan od pionira i proširiti svoje djelovanje na inicijativu prema Skupštini 
Kaštijuna. Da on kao jedan od predstavnika svih tih kotačića bude jedan od pionira i vođa koji 
će pokrenuti rješavanje te problematike. To da je ono što je ostalo u zraku. Zahvaljuje.  
 
Gradonačelnik Valter Glavičić prvenstveno se zahvalio vijećniku Rasimu Haliloviću, 
dugogodišnjem vijećniku koji da zna prepoznati i koji da isto često bude žrtva iskrenosti i zbog 
toga da ga i razumije te navodi da neće dalje od toga. Zahvaljuje vijećniku Rasimu. Vezano uz 
rečeno od strane vijećnika Darka Martinovića navodi da su skupa bili vijećnici, nekada davno 
da su skupa bili predsjednici Mjesnih odbora. Darko Martinović da je puno ranije krenuo i da 
ima puno više iskustva od njega, i rada. Definitivno da mu je drago da u puno stvari se 
isprepliću i da u trenutku kada su bili dosta razdvojeni, politički gledano, da su surađivali i da 
su stvari koje su bile dobre i koje da su u tom trenutku bile u začetku, danas da polako dolaze 
u realizaciju. Vjeruje da će i dalje surađivati. Drago mu je da se tu desila jedna tranzicija, i 
odnosa i kvalitete zajedničkog rada što da će vrijeme pokazati. Nadalje navodi da je vijećnik 
Valdi Gobo imao više točaka pa da će probati na brzinu. Što se tiče poljoprivrede navodi da je 
predsjednik LAG-a na što da mu je supruga rekla da što mu još to treba u životu. Navodi da je 
predsjednik LAG-a ne zbog toga što misli da može pomoći LAG-u nekim velikih poslom jer da 
ne stigne te dodaje da će biti otvoren. No upravo sa pozicijom na kojoj je danas i na kojoj 
vjeruje da će biti i sutra, želi naglasiti da poljoprivreda na području grada koji da nema velikih 
površina, nema velikih poljoprivrednika i koji da od nikada ne živi od poljoprivrede. Navodi da 
je uvijek taj labinski prsten radio u polju i nosio je hranu u grad. I dan danas da se dešava isto 
samo što su to danas općine. Baš zato da okupljaju sve ostale. Baš zato da sada kreće novih 
1.200.000 eura poticaja za naše poljoprivrednike. Baš zato da su nedavno i na markatu 
napravili puno povlastica jer da žele poslati poruku. Dodaje da gube financijski no da žele 
poslati poruku. Navodi da moramo biti svjesni toga da nam markat u zadnje vrijeme baš ne 
diše kako bi trebao no sada da se pomalo oporavlja te da vjeruje da će se sada kroz ljeto još 
pomalo dignuti. Neki su novi zakupci te navodi kako smatra da puno puta u životu treba puno 
sijati i imati puno strpljenja da se to vrati. Zato da podržava rad vijećnika Valdija Gobo u svemu 
tome. Što se tiče betonizacije navodi da se apsolutno ne slaže s vijećnikom Valdijem Gobo. 
Danas da je meta svega onoga što se zove lobi i što se zove građevina. Toliko o betonizaciji. 
Svaki dan da trpi udarce, da će ih trpiti u ovoj kampanji te da će ih trpiti od 18.05. nadalje. 
Navodi da neki puta ima stvari koje si napravio, a neki puta da je bitnije od toga stvari koje se 
nisu desile, ne samo zbog njega, nego zbog njih svih skupa te navodi kako on sam ne može 
ništa. Navodi prefiks „anti“ betonizacija odnosno trenutno da je smrtni neprijatelj, meta. Upravo 
zbog toga. Što se tiče podzemnog grada, to da je prije zaboravio spomenuti. Prošli tjedan da 
je bio sastanak te da se radi jedna vrlo interesantna studija preko Upravnog odjela za 
gospodarstvo i EU projekte. Također navodi da pripremaju nešto za što se nada da će isto 
brzo prezentirati. Tako da su počeli s Ripendom, tako da su počeli s Velikim kupatilom. 
Potvrđuje da oni mogu nešto pokazati. Ne pričati kao neki, šesnaest godina života s njima, 
nego rezultat. Kada se okreneš iza sebe, jedino što ljudi cijene i pamte da je rezultat. To i ništa 
drugo. Navodi da šalje poruku. Vezano uz starogradsku jezgru navodi da je spomenuo prije. 
To da je previše zahtjevan projekat da bi ga objasnio u jednoj replici no vijećnik Valdi Gobo da 
je uvijek dobrodošao te da se mogu sjesti, i sat i dva. Vijećnik da je diplomirani inženjer 
strojarstva te da su vrlo egzaktne stvari i da će ih lako shvatiti. Upućuje mu dobrodošlicu. 
Nadalje navodi da se sjeća puno situacija kada su on i vijećnik Mladen Bastijanić bili na 
suprotnoj strani barikade te da će reći ono što je ljudski a to da je griješiti. Možda u početku da 
nije bio dovoljno ne mudar već da je bio naivan. S godinama da dobiješ neku sijedu te da 
počneš shvaćati da iza brda postoji drugo brdo, iza trećeg neko četvrto i da shvatiš da ono u 
što si vjerovao, ono u što si dječački povjerovao, da na kraju postoji nešto drugo. Labin da je 
jedno malo, predivno mjesto no svi da se znamo i sve da se zna. Tako da na kraju nije Mladen 
došao na njegovo već da je on došao na Mladenovo. To da mora reći te navodi da mu je drago 



zbog toga. Također navodi da je griješio te da će još griješiti no za ovu stvar više da neće 
griješiti. Što se tiče udruživanja Vodovoda Labin, prije da je to spomenuo te da se zahvalio i 
Alenu i Mladenu i svima onima koji su ih u tome podržali jer da su tu pokazali da su zreli ljudi i 
da ne prodaju maglu nego da su jednostavno došli u trenutak kada su nešto što im je 
nametnuto morali prihvatiti jer u suprotnom da ne bi došli do točke koja se zove aglomeracija. 
Opet da su sačuvali i ponos i pokazali snagu i zajedništvo što smatra da je najveća vrijednost 
udruživanja prema Puli, da su se Labin i Labinština pokazali na visini zadatka. Vezano za 
osnovnu školu na Vinežu  navodi da je napravljen projekat nadstrešnice upravo onako kako 
su pričali na Mjesnom odboru. Što se tiče obnove igrališta navodi da imaju ponudu te da vjeruje 
da će za to stvarno naći novac izvana, kao i za većinu stvari koje je u izvješću naveo da su 
financirane izvan gradskog proračuna. Što se tiče dvorane, to da je prvi puta da pričaju o tome 
no od nekuda da treba početi. Nadalje navodi da je vijećnica Tanja Pejić kao i uvijek kratka i 
jasna, vezano uz Prtlog, vodu i smeće. Neki dan da je nešto tražio pa da je slučajno našao 
jedan mali privjesak koji je zapečen u glini i gdje piše „Volim Prtlog“. On da je ostao uvijek isti 
te dodaje da je dobro da se on promijenio. Navodi da se promijenio zato jer je imao ljude koji 
su bili argumentirani i koji ga nisu napadali osobno već zato jer je on vjerovao u tom trenutku 
te dodaje da je prije zaboravio reći, a što je vrlo bitno ne kako bi odgovorio vijećnici Pejić već 
sebi i njima svima skupa. Navodi da znaju kako ide ona priča. Uložimo u Prtlog, dobit ćemo 
komunalni doprinos, dobit ćemo nova radna mjesta. Ta sintagma „nova radna mjesta“ da je 
strahovita sintagma. Spašavamo svijet. Navodi da se sjeća tu jedne rasprave. U ono doba, 
jedan vijećnik koji da je od uvijek vijećnik da je rekao: „A tko će vam raditi u tom Prlogu?“ Na 
kraju sve više-manje što su svi skupa popričali, da je došlo do toga da su stali s projektom. 
Također navodi kako smatra da je tu bio vrlo korektan i to da mora reći, da je dao priliku 
investitorima. Došli su na Gradsko vijeće, u Gradsku knjižnicu, prezentirali su oba projekta i 
nakon te prezentacije smatra da je svima počelo biti jasno da su ti projekti na neki način projekti 
koji nisu ono što nama trenutno treba. U međuvremenu da su oni sve one projekte koji su u 
tom trenutku sanjali, da ih nisu imali od kuda napraviti te da bi ti komunalni doprinosi bili super 
došli da se projekti naprave. Oni da su sve te projekte strpljivo kao pčelice pomalo napravili. 
Ne odmah te navodi da je trajalo duže no danas da imamo sve ono što nam je bilo u planu i 
zeleni Prtlog. Zato da je to vrijednost. To da nije njegov rezultat te on da je samo to saslušao. 
To da je rezultat 3.500 ljudi koji su u ožujku 2017. imali petlje kazati ne. To da je više od 60% 
ljudi koji će izaći na izbore. Neki da su bili gluhi te da su govorili da su to ljudi koji ne razumiju 
te navodi da on nije razumio i da neće govoriti za druge no da ih je saslušao i na kraju da ih je 
prihvatio. To da mu je jedan veliki projekat koji je napravio. Rekao je ne. Što se tiče vode, 
ranije da je rekao, van aglomeracije i van spajanja, puno prilika da ti da život i priroda, a 
najgluplje da je kada nisu u stanju sam ih prepoznati zato jer uslijed interesa i nekih drugih 
stvari imaš jedan pritisak koji da ti u početku zamuti vid. Što se tiče priče o vode smatra da su 
na dobrom putu. Ona da će još dugo trajati. Prije da su spomenuli izvore sa Učke. U ovom 
trenutku da se rješava izvor Sveti Anton no smatra da je najbitnije od svega da su uspjeli 
dignuti svjesnost i više da se o vodi na Gradskom vijeću ne priča s gorčinom već da su svi iza 
te zajedničke priče i zbog toga da su toliko jaki po tom pitanju. Što se tiče smeća navodi da se 
nada da neće biti usamljeni pionir no uz njihovu podršku koju vjeruje da će imati, i uz neke 
promjene koje da će se nužno morati desiti u Istri u petom mjesecu jer ovako, u ovoj konstalaciji 
snaga Kaštijun da će biti jedan stroj kao dokaz ljudske gluposti. No ne gluposti u smislu 
ulaganja što da je isto glupost neki put. Možda bolja riječ od ljudske gluposti da je ljudska 
slabost. Slabost na neke druge stvari koje da nas sve skupa koštaju. Smatra da treba napraviti 
Skupštinu u koju će svi skupa ući tako da ne pričaju oni sa strane nego u ime skupštinara 
Labina i Labinštine kada da može djelovati puno jače. Smatra bitnim da su svjesni te vjeruje 
da će to zajednički polako dovesti tamo gdje treba. Da budu suvlasnici i da otvoreno kažu gdje 
je danas Istra, gdje se koliko čega skuplja, gdje se koliko čega odvozi. Na godišnjoj razini 
Labinština da ima manje smeća od općine Medulin te dodaje da razumije njihovu bol i patnju 
zbog mirisa. Mi da smo tu toliko mali po količini otpada, za razliku od nekih drugih. Baš na 
pitanju smeća da Istra opet mora pokazati solidarnost ali i mudrost jer jednostavno običan 
građanin da ne može plaćati ono što krca netko tko na taj način stvara veliki profit. Time da je 
rekao sve.  



 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 12 
„ZA“ i 1 „SUZDRŽAN“ donijelo Zaključak o prihvaćanju Polugodišnjeg Izvješća o radu 
Gradonačelnika Grada Labina (srpanj-prosinac 2024. godine). 
 
AD. 5.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2024. godinu.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dala je Iva Golja Bartolić, pročelnica Upravnog odjela za 
proračun i financije. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, otvara raspravu. 
Rasprave nema. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 13 
„ZA“ jednoglasno donijelo Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Labina za 2024. 
godinu. 
 
AD. 6.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
izmjeni i dopuni Odluke o donošenju mjere demografske politike Grada Labina u svrhu 
poticanja rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje ove točke dala je Anita Blagonić, pročelnica Upravnog odjela za pros-
torno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić). 
 
Darko Martinović (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) navodi da je ovo pohvalno kao mjera te da bi 
samo htio znati koje su lokacije, barem približno jer da su one vjerojatno definirane. Nadalje 
navodi da bi se vratio malo unatrag, gradonačelnik da zna o čemu govori. Kada je reagirao da 
su prodali one terene za poticanu stanogradnju, što da smatra itekako, i u ono vrijeme, kad je 
itekako bilo stimulativno za upravo ovu namjenu o kojoj danas govore. Dodaje da je ovo kom-
promis te navodi da je ovo u svakom slučaju dobra stvar.  
 
Anita Blagonić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje 
akata za gradnju navodi da se radi na pripremi te da je riječ o Ripendi Verbanac gdje je zem-
ljište u vlasništvu Grada i koje se nalazi iza lovačkog doma. Navodi da je izrađen snimak izve-
denog stanja na temelju kojeg da će se izvršiti parcelacija nakon čega da ide procjena sudskog 
vještaka. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave.  
U raspravi je sudjelovao vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati). 
 
Mladen Bastijanić (Demokrati) navodi da ga Darko iritira i izaziva jer da mu je rekao da gdje 
mu je sada „suzdržan“ kada je izvještavala pročelnica za financije. Pojašnjava da nije suzdržan 
već da su ono bile čiste brojke, inače da bi bio suzdržan. Dodaje da je bilo čisto te navodi da 
bi bio suzdržan kada bi bili u minusu no navodi da su u plusu. Vezano uz točku dnevnog reda, 
navodi da će on prihvatiti te da je shvatio, u odnosu na njegovog prethodnika kojega da je 



samo interesiralo gdje je lokacija. Navodi da je on shvatio da je to nadopuna odluke, da bude 
svima malo jasnije. Također navodi da će on biti zadovoljan s ovom odlukom no on da nije 
zadovoljan dok god oni ne počnu graditi stanove za mlade obitelji na gradskim zemljištima tj. 
na zemljištima gdje oni mogu raspolagati, gdje mogu odrediti gdje. Da to ne bude poljoprivre-
dno zemljište nego na zemljištima gdje je građevinsko područje i da konačno izgrade stanove 
za mlade. Namjenske stanove koji su priuštivi za mlade te dodaje da će priuštivi biti samo onda 
ako Grad učestvuje u sufinanciranju tj. u tom projektu. Što se tiče ove odluke da je za.  
 
Anita Blagonić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje 
akata za gradnju navodi da je to jedna od mjera i da vjeruje da će i u tom smjeru ići kao Grad. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 13 
„ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o donošenju mjere demografske 
politike Grada Labina u svrhu poticanja rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji. 
 
AD. 7.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje ove točke dala je Anita Blagonić, pročelnica Upravnog odjela za pros-
torno uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
Rasprave nema.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 13 
„ZA“ jednoglasno donijelo Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu. 
 
AD. 8.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke o 
poništenju Javnog natječaja za podnošenje pisanih ponuda za dodjelu dozvola na pomorskom 
dobru u 2025. godini.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik Grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje ove točke dao je Serđo Mandić, pročelnik Upravnog odjela za komu-
nalno gospodarstvo i upravljanje imovinom. 
  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Valdi Gobo (nezavisni vijećnik). 
 
Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) naveo je da obzirom se sada ovaj natječaj poništava da ne zna 
da li će se ponovno raspisati taj natječaj jer onda da ispada za iznajmljivanje plovila na motorni 
pogon, ukoliko nije pristigla niti jedna prijava, da znači da nema zainteresiranih više, ni obrta 
ni poduzeća koja bi se bavila iznajmljivanjem plovila. Postavlja pitanje da li to znači da više 
neće imati ovog ljeta nikoga tko bi iznajmljivao plovila. 
 
Pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom Serđo Mandić 
odgovara da se na ovaj natječaj nije nitko prijavio te da se radi o poziciji u nadležnosti Grada 
Labina. Dodaje da ostale pozicije nisu u nadležnosti Grada te da će se onda na tim drugim 
pozicijama vršiti te usluge.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara drugi krug rasprave. 



U raspravi je sudjelovao vijećnik Valdi Gobo (nezavisni vijećnik). 
 
Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) pojašnjava da Lučka uprava ne izdaje dozvole za iznajmljivanje 
plovila već Grad Labin putem javnog natječaja što da je sadašnja točka dnevnog reda. Dodaje 
da Lučka uprava Rabac može izdati dozvolu ili rješenje ili već što izdaje samo za korištenje 
lučkog područja no čak i to da ne bi smjela izdati ukoliko nema plovilo dozvolu za iznajmljivanje.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće glasovanjem 11 
„ZA“ i 2 „SUZDRŽAN“ donijelo Odluku o poništenju Javnog natječaja za podnošenje pisanih 
ponuda za dodjelu dozvola na pomorskom dobru u 2025. godini. 
 
AD. 9.  
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o Godišnjoj nagradi Roberto i Daniela Giannini.“ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je gradonačelnik grada Labina.  
 
Uvodno obrazloženje ove točke dala je zamjenica gradonačelnika Federika Mohorović Če-
kada.  
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća otvara raspravu. 
Rasprave nema. 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ i 1 „SUZDRŽAN“ donijelo Odluku o Godišnjoj nagradi Roberto i 
Daniela Giannini. 
 
 
Eni Modrušan, predsjednica Vijeća obraća se vijećnicama i vijećnicima navodeći da su stigli 
do samog kraja ovog njihovog četverogodišnjeg mandata. Vrijeme da im je nekako brzo prošlo 
no u tih četiri godine smatra da su odradili jedan veliki i popriličan posao. Na njoj je da im se 
zahvali na njihovom dosadašnjem radu, na svim konstruktivnim prijedlozima, raspravama i bez 
obzira što su u ovom Gradskom vijeću ljudi različitih političkih opcija, različitih uvjerenja, svi da 
su došli i radili sa jednim ciljem, za dobrobit našeg grada i naših građana. Smatra da je to bilo 
i vidljivo jer da su u Gradskom vijeću imali i razvili jednu sjajnu zajedničku suradnju, jednu 
kulturu rasprave i razgovora, uvažavanja. Jedan diskurs koji da je bio u stvari na razini kako i 
treba biti na predstavničkom tijelu jer Gradsko vijeće da je najveći organ vlasti jedne lokalne 
samouprave. Navodi da je izuzetno ponosna te da joj je bilo čast biti predsjednica upravo njih, 
svih prisutnih vijećnika i onih koji su jedan dio mandata odradili sa njima. Ujedno navodi da joj 
je bilo čast raditi sa svima njima. Zahvaljuje im se na svim konstruktivnim prijedlozima, na 
sjajnoj atmosferi, na svemu onome što su zajedno učinili i odradili. Zahvaljuje gradonačelniku 
na odličnoj, sjajnoj suradnji predstavničkog i izvršnog tijela. Navodi da su se često čuli, puno 
dogovarali, uspijevali u svim situacijama usuglasiti njihov zajednički rad te smatra da se 
rezultati i vide. Zahvaljuje i svima ostalima, pročelnicima, pročelnicama, svima onima koji su u 
gradskoj upravi njima stvarali uvjete, osiguravali logistiku da mogu kvalitetno raditi i odrađivati 
svoju obavezu. Zahvaljuje direktorima trgovačkih društava i ravnateljicama ustanova kao i 
svima onima koji su u bilo kojem trenutku dolazili na Gradsko vijeće, objašnjavali im, tumačili 
prijedloge akata koje su morali donijeti. Posebnu pohvalu upućuje medijima, novinarima, Radio 
Labinu koji da su kroz konstantno praćenje i direktan prijenos osiguravali transparentnost, 
otvorenost i javnost rada u svakom trenutku ovoga Gradskog vijeća. Navodi kako im još 
jednom od srca zahvaljuje te dodaje kako je cijela ova današnja sjednica bila obilježena 
nekakvim emocijama te da su svi radili sa ciljem da rade nekakve kvalitetne, pozitivne pomake 
u našem gradu. Također navodi kako joj je stvarno bilo zadovoljstvo raditi sa svima njima te 
svim vijećnicima, vijećnicama, suradnicima i ostalima te da im želi puno uspjeha u daljnjem 
radu, kao i na privatnom planu. Zaključno navodi „živjeli mi“ te zahvaljuje svima na radu. 



 
 
Sjednica je tonski snimana.  
 
Tonski snimak sjednice se objavljuje na www.labin.hr.  
 
Dovršeno u 12,55 sati.  
 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA        PREDSJEDNICA  
Kristina Sinčić Smoković, v.r.                 Eni Modrušan, v.r. 


